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Mestské zastupiteľstvo Svit  

Vo Svite 22.12.2022 
Zápisnica 

 
z 1. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva konaného dňa 14.12.2022   

________________________________________________________________ 

 
Otvorenie  :  15:30 hod. 
 
Ukončenie :  18:30hod.  
 
Prítomní :      podľa prezenčnej listiny 
Program: 
   1. Otvorenie   

   2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

   3. Plnenie uznesení MsZ, správa o vykonaných kontrolách, návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky mesta Svit na I. polrok 2023 

   4. Informácia o prijatých opatreniach v rámci interpelácií MsZ, písomné odpovede na 

interpelácie 

   5. Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Svit č. 9/2016 o používaní pyrotechnických výrobkov 

na území mesta Svit – protest prokurátora 

   6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Svit č. 1/2023 o financovaní základných 

umeleckých škôl, materských škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Svit 

   7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Svit č. 2/2023 o miestnych daniach 

a poplatku na území mesta Svit 

   8. Návrh Dodatku č. 7/2022 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Svit č. 6/2018 

o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za sociálne služby 

   9. Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Svit k návrhu Rozpočtu Mesta Svit na roky 2023-2025 

 10. Návrh Rozpočtu Mesta Svit na roky 2023-2025 

 11. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Svit na rok 2022 

 12. Určenie termínov zasadnutí Mestského zastupiteľstva a Mestskej rady mesta Svit 

v kalendárnom roku 2023 

 13. Návrh na zmenu uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Svit 

 14. Prenájom nebytových priestorov v budove Zdravotného strediska 

 15. Prenájom nebytového priestoru v budove Plavárne súpisné číslo 307 

 16. Prenájom nebytových priestorov v Dome kultúry vo Svite 

 17. Prenájom nebytových priestorov v budove súp. č. 275 vo Svite 

 18. Prenájom nebytových priestorov v budove Domu Kultúry Pod Skalkou 

 19. Prenájom nebytových priestorov v ISKRA ARÉNE SVIT súp. č. 267 

 20. Voľba členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve mesta Svit 

 21. Zmena členov Dozornej rady Bytového podniku Svit, s.r.o. 

 22. Zmena členov školských rád v meste 

 23. Interpelácie poslancov 

 24. Diskusia 

 25. Záver 

 

K 1:                      Otvorenie: 

 
D. Vojsovičová  -   privítala všetkých prítomných na 1. riadnom zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva.  
 

Prítomných  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. Šramková, I. Švagrovská) 
Neprítomní     2 poslanci (I. Zima, L. Sako)   
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K 2:      Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  
                           
D. Vojsovičová  -   za overovateľov zápisnice boli primátorkou určení: 
 
     1.     M. Hollý       2.    L. Kalász 
 
                          -  do návrhovej komisie boli navrhnutí:  
 
     

1.  M. Jambor   2.    J. Bobulová 
 

-    za zapisovateľku bola určená: Iveta Kukurová 
 

Hlasovanie za NK: 
Prítomných  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. Švagrovská) 
Neprítomní       2 poslanci (I. Zima, L. Sako)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov      

 
Uzn.161:          Program 41. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Svit dňa 

27.10.2022 
 
M. Jambor - podal poslanecký návrh, presunúť body programu 20,21,22 hneď za bod 

programu č. 4 
 
D. Vojsovičová - dala hlasovať za poslanecký návrh p. Jambora 
 
  Prítomných  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 

Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. Švagrovská) 
  Neprítomní       2 poslanci (I. Zima, L. Sako)   
  za návrh:    7 poslancov (J. Bobulová, , M. Jambor, , L. Kalász, D. Martinková, 

M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
  proti návrhu:   0 poslancov      
  zdržali sa:       3 poslanci   (J. Drobný, M. Hollý, E. Kačmarčíková) 
 
 
Hlasovanie za program: 

Prítomných  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, , M. Šramková, I. Švagrovská) 
Neprítomní       2 poslanci (I. Zima, L. Sako)   
za návrh:   10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov 
  

 
K 3/uzn.162:      Plnenie uznesení MsZ, správa o vykonaných kontrolách, návrh plánu 

kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 
 
D. Polovková     -  informovala o Správe o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom mesta 

Svit ku dňu 29.11.2022 za kontrolované obdobie roka 2022 a predchádzajúceho 
obdobia 

 
-  o Správe hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách v roku 2022 – kontrola na 

Mestskom úrade Svit, základných školách a materskej škole – kontrola evidencie 
zmlúv, ich zverejňovanie na webe v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom 
prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov za I. polrok 2022  
– cieľ kontroly, kontrolné zistenie, záver, návrh odporúčaní 

- predložila návrh pánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 
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- odporučila vziať Správu o plnení uznesení prijatých Mestským zastupiteľstvom 

mesta Svit a Správu hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách v roku 2022 na 
vedomie, plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 schváliť 

 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov      

   
 
 K 4:         Informácia o prijatých opatreniach v rámci interpelácií MsZ, písomné 

odpovede na interpelácie 
 
 J. Hutník           -    bez interpelácií z minulého MsZ 
 
 
K 20/uz.163: Voľba členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve mesta Svit 
 
I. Švagrovská  - sa opýtala, prečo nie je priamy prenos 
 
S. Pjaták - odpovedal, že zlyhala technika a záznam bude zverejnený po zasadnutí 
 
D. Vojsovičová  - sa opýtala, či sa to nedá spraviť, aby to išlo hneď 
 
S. Pjaták  - odpovedal nevie to sprístupniť na online hneď 
 
J. Hutník      - v zmysle § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov Mestské zastupiteľstvo vo Svite zriadilo komisie pri MsZ ako poradné, 
iniciatívne a kontrolné orgány MsZ a zvolilo predsedov komisií. Predsedom bolo 
uznesením č. 158 D/2022 uložené zabezpečiť do najbližšieho zasadnutia MsZ 
členov komisií na zvolenie 

 
- nominácia členov komisií pri MsZ Svit: 

Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov: 
MUDr. Lenka Sako – členka komisie 
Ing. Miroslav Hollý – člen komisie 
Mgr. Eva Kačmarčíková – členka komisie 
Komisia zdravotná, sociálna, bytová a verejného poriadku: 
PhDr. Bc. Petronela Bocková – tajomníčka komisie 
Mgr. Juraj Peťko – člen komisie 
MUDr. Ivana Švagrovská – členka komisie 
Ing. Vladimír Verbovský – člen komisie 
Ing. Alena Valeková – členka komisie 
Jozef Kalakaj – člen komisie 
Jarmila Soliarová – členka komisie 
Bc. Richard Kaprál – člen komisie 
Komisia finančná, správy majetku mesta, podnikateľských činností, obchodu, 
služieb a cestovného ruchu: 
Ing. Ingrid Korenková – tajomníčka komisie 
Ing. Miroslav Škvarek, MPH – člen komisie 
Ing. Milan Berkeš – člen komisie 
Ing. Ladislav Jašš – člen komisie 
M.A. Peter Kudláč – člen komisie 
Ing. Boris Vavrasek – člen komisie 
Ing. Dana Meriačová – členka komisie 
Mgr. Michaela Jamborová – členka komisie 
Komisia školstva, kultúry, športu, mládeže, regionálneho rozvoja a mediálna: 
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Mgr. Gabriela Očvárová – tajomníčka komisie 
Janka Bobulová – členka komisie 
Mgr. Martin Míčka – člen komisie 
Milan Jambor – člen komisie 
Ing. Ján Drobný – člen komisie 
Ing. Boris Vavrasek – člen komisie 
M.A. Peter Kudláč – člen komisie 
Viera Piekielnická – členka komisie 
Jana Buchová – členka komisie 
Komisia výstavby, životného prostredia, architektúry a urbanizmu: 
Ing. Mária Kubalová – tajomníčka komisie 
Ing. arch. Ján Veselovský – člen komisie 
Ing. Andrea Kromková – člen komisie 
Mgr. Michaela Jamborová – členka komisie 
Ing. Miroslav Škvarek, MPH – člen komisie 
Ing. Miroslav Hollý – člen komisie 
Mgr. Juraj Peťko – člen komisie 
Bc. Michaela Vojtková – člen komisie 
Komisia pre Zbor pre občianske záležitosti: 
Mgr. Ľuboslava Kukurová – tajomníčka komisie 
Ing. Ivan Zima – člen komisie 
Ing. Miroslav Hollý – člen komisie 
Janka Bobulová – členka komisie 
Mgr. Mária Smatanová – členka komisie 
Ľuba Jančíková – členka komisie 
 

D. Vojsovičová  - vyzvala k rozprave 
 
E. Kačmarčíková - sa opýtala, či sa bude hlasovať jednotlivo, až z materiálov sa dozvedela, že je 

zaradená do Komisii na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov 

 
J. Bobulová  - argumentovala, že p. poslankyni  telefonicky volala 
 
D. Vojsovičová  - odpovedala, že je to na dohode ako sa bude hlasovať, návrh je predložený 

v tomto zložení 
 
E. Kačmarčíková - opýtala sa, na výber ostatných členov komisií, podľa akých kritérií sa vyberali 

ľudia do komisií, hlavne neúspešní kandidáti  
- občania nám všetkým dali svoje hlasy, v komisii budú pracovať ľudia nestranní 
v týchto veciach, podľa toho čo je navrhnuté ľudia nemajú páru ani slychu o tejto 
problematike 
- doteraz si poslanci nedávali do komisií rodinných príslušníkov ani neúspešných 
kandidátov  
- občania zvolili nás dvanástich poslancov, v prvom rade v komisiách by mali byť 
zvolení poslanci a v neposlednom rade ľudia, odborníci, ktorí nám doplnia komisie 
a budú nápomocní 

 
D. Vojsovičová  - sa opýtala, či je to poslanecký návrh 
 
E. Kačmarčíková - predkladám poslanecký návrh, aby sme hlasovali o každej komisii zvlášť, nie za 

všetky naraz 
 
D. Vojsovičová  - opýtala sa, či  chcete individuálne hlasovanie za každú komisiu 
 
E. Kačmarčíková  - odpovedal, áno o každej komisii zvlášť 
 
Miroslav Hollý  - vniesol pochybnosti v koncepte komisií, na komunálnej úrovni by mali platiť 

demokratické pravidlá a nemalo by platiť to, že víťaz berie všetko. Poslanci, ktorí 
sme tu, by mali byť najviac zastúpení komisiách, preto, lebo majú byť dobre 
informovaní o tom, čo sa deje, čo sa navrhuje, aby mohli prispievať do diskusie, 
a aby výstupy z komisie mohli byť prenášané do mestského zastupiteľstva. 
Navrhované zloženie komisií nezakladá zhodu u  poslancov, poslanci majú ťahať 
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za jeden povraz, ale momentálne sa vytvára atmosféru rozdeľovania, s čím vôbec 
nie je stotožnený  
- podáva poslanecký návrhy, aby sa doplnili členovia komisií do štyroch 
relevantných, kde diskutujú, navrhujú riešenia, kde sa aj hlasuje. Novozvolení 
poslanci sú navrhnutí nechce povedať, že menej dôležitých, ale možno komisie 
s jednoduchšími  úlohami, teda v komisií na ochranu verejných záujmov, komisia 
pre zbor pre občianske záležitosti.  

 
L. Sako  - uviedla pár faktov o štyroch komisiách – zdravotná, sociálna, finančná, správa 

majetku, školstva, kultúry, športu zo všetkých zvolených 1 poslanec, finančná 
a správa majetku 0 poslancov, v komisii školstva, kultúry a športu 4 poslanci 
a v komisii výstavby a životného prostredia 1 poslanec. Hlavne ľuďmi zvolení 
poslanci majú mať šancu pracovať v  komisiách, keď majú záujem. Predsedovia 
komisií oslovujú ľudí, ktorí sú mimo, nemá to byť opačne, že osloviť  tých 
poslancov, ktorí tam vôbec nie sú. Traja z novozvolených poslancov v komisiách 
nie sú 
- ďalší fakt že celý tím pána Škvareka sa nejakým spôsobom ocitol, tiež sa mi 
nepozdávajú rodinný príslušníci 
- v pomere k tým, ktorí nie sú poslanci má to aj nejaké finančné implikácie a aj 
napriek prejavenému záujmu účasť v niektorej z komisií to nejako vyšumelo 

 
I. Švagrovská  - podľa rokovacieho poriadku a podľa znalosti si predseda komisii určuje členov. 

Pred štyrmi rokmi pán viceprimátor povedal, že do komisií si nedáme „kafrať“, 
nikde nie je napísané, ani žiadny zákon neukladá, že by mali byť členmi komisií 
poslanci, ukladá akurát to, že predsedom má byť poslanec Mestského 
zastupiteľstva a to, aké má mať vzdelanie, žiadny zákon neukladá a takisto 
neukladá ani to, z akej sféry majú byť jednotliví členovia. Členov si volí predseda 
komisie podľa svojho najlepšieho vedomia. A spred štyroch rokov, všetci okolo 
pána Drobného neúspešného kandidáta na primátora, boli členmi komisií, to si isté 
aj  pred 8 rokmi  

 - opýtala sa prednostu mestského úradu, čo hovorí zákon 
 
J. Hutník  - odpovedal, zákon neustanovuje výber členov komisií  
 
L. Sako  - doplnila, zákon to síce nestanovuje, ale keď sa dajú vysledovať určité veci ako 

prítomnosť rodinných príslušníkov, opakovaná prítomnosť členov tímu šiestich 
poslancov, a to, že nepotrebujeme odborníkov, či chceme mať za členov hocikoho 
z ulice  

 
I. Švagrovská  - opýtala sa, ktorý z poslancov je vhodný do komisie výstavby 
 
D. Vojsovičová  - upozornila, že nie je bod diskusie ale rozprava 
 
L. Sako  - doplnila, keďže zákon nestanovuje, tak v komisií nemusí byť nik. Áno predseda 

garantuje výber, ale keď v komisiách je 9 poslancov a traja nie sú v žiadnej z nich, 
možno aj prejavili niektorí záujem, tak je to minimálne zvláštne, ak nie zvláštne   

 
J. Drobný  - podotkol, aby sa rozpravami  nezavádzali občania. Pred štyrmi rokmi povedal, že 

predseda komisie si navrhuje členov komisií, a nie, že členmi musia byť iba jeho 
ľudia. Za tri volebné obdobia, čo je poslanec, teraz začína štvrté, bol  tri volebné 
obdobia predsedom komisie športu, kultúry a školstva a minimálne raz sa stalo, že 
do komisie zabudli navrhnúť pani Veroniku Žoldákovú, vtedy šéfku kultúry, vtedajší 
pán primátor ju donavrhol a celé zastupiteľstvo to rešpektovalo. Do komisie 
finančnej bol navrhnutý pán Kuruc,  riaditeľ dcérskej spoločnosti Chemosvit, brala 
sa odbornosť, vôbec nie, či je to človek z nejakého tímu alebo nie. Návrh zloženia 
členov komisií nerešpektuje výsledky volieb, ignoruje výsledky volieb. Občania si 
zvolili 12-tich poslancov, a keď už hovoríme, ako to bolo v minulosti, tak vždy sa 
rešpektovali výsledky volieb. Z poslancov kto bol ochotný pracovať a chcel 
pracovať, tak šiel do všetkých komisií, do ktorých chcel ísť. Po prvé, ako povedal 
pán Hollý, je dobre, keď je poslanec informovaný o tom, čo sa deje. Aby 
sa odborná diskusia nepredlžovala na zastupiteľstve a po druhé je to nulová záťaž 
pre rozpočet mesta. Keďže poslanci majú paušálnu odmenu, každý neposlanec, 
ktorý je členom v komisii už navyšuje finančné náklady mesta. 
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I. Švagrovská  - sa pýta, aké výsledky volieb sa rešpektovali pred štyrmi rokmi, keďže som bola 
na treťom mieste, pani poslankyňa bola na štvrtom, neboli sme navrhnuté nikde 

 
D. Vojsovičová  - odpovedala, že pani poslankyňa bola navrhnutá do sociálnej komisie 
 
I. Švagrovská  - odpovedala,  na môj poslanecký návrh,  taktiež na môj poslanecký návrh bol Ing. 

Zentko navrhnutý za predsedu stavebnej komisie, neboli sme navrhnutí nikde a  
nikto to nerešpektoval 

 
D. Vojsovičová  - sa opýtala, či sa tým otvára možnosť poslaneckých návrhov  
 
I. Švagrovská  - odpovedala, že nie,  hovorím, že je to novinka, ak sa rešpektujú výsledky volieb, 

to sa nikdy nerobilo a ako poslankyňa som nebola navrhnutá do žiadnej komisie, 
ani do rady, nikde  

 
D. Vojsovičová  - poprosila, aby sa nešlo do konfrontácií, každý si môže pozrieť aké zloženie 

predtým bolo a aké je teraz  
 
D. Martinková  - oponovala, že komisie sú zložené predovšetkým podľa odborných vedomostí, 

väčšina členov komisií má skúsenosti v samospráve, za členov sú navrhnutí  
mladší ľudia, vidíme v nich  potenciál, majú ambície  

 
M. Šramková  - vytkla pani Sako, a je to urážka citujem, že sú to ľudia z ulice, a opýtala sa,  vy 

ako predsedníčka, by ste si zvolila za členov niekoho s kým neviete vychádzať 
alebo kto vám robí napriek, súhlasila by ste, keby vám nanútili ľudí, s ktorými 
neviete vychádzať  

 
D. Vojsovičová  - upresnila, že sme tu pracovne, nie súkromne a vychádzať musíme s každým, 

pretože občania si nás zvolili, nie je to o kamarátskych vzťahoch 
 
E. Kačmarčíková – upozornila, že členovia sú zvolení podľa odbornosti,  ale sú  to ľudia hlavne 

z vášho tímu podľa odbornosti, až potom tí ostatní. Ľudia, ktorí nemajú s prácou 
v komisií skúsenosti. A sú tu poslanci, ktorí boli v tejto oblasti, ktorí vedia niečo 
povedať, majú skúsenosti 

 
I. Švagrovská  - ako predsedníčka stavebnej komisie bude trvať na tom, aby boli všetky zápisnice 

z komisie zverejnené na stránke mesta, aby mal k nim prístup každý, aj z ulice 
človek, a takisto bude trvať na tom, aby to bolo súčasťou materiálov na 
zastupiteľstvo. Pred ôsmimi rokmi to fungovalo. Pozerala iné stránky iných miest, v 
99% prípadov sú zápisnice z komisií verejne dostupné. Ako členka komisie, tak 
veľakrát mi vysvetlenie chýbalo. Stavebná komisia odporúča - neodporúča z toho 
a z toho dôvodu, ale celý proces diskusie a hlasovanie, to sa už nevidí. Každý si 
nájde čas, otvorí si zverejnenú zápisnicu a materiály skôr ako na zastupiteľstve, 
bude informovaní 

 
D. Vojsovičová  - k predloženému návrhu sa vyjadrila. Poslanci zo zoskupenia Spolu tvoríme Svit 

predložili návrh predsedov komisií, ktorí neakceptovalo výsledky volieb poslancov 
a hádam aj napriek môjmu odporučeniu, tento návrh bol na ustanovujúcom 
Mestskom zastupiteľstve schválený svojim podpisom uznesenie som akceptovala 
v nádeji, že moja ústretovosť bude začiatkom na komunikáciu v poslaneckom 
zbore. Novozvoleným predsedom som zaslala mail, s odporučením na skladbu 
komisií a vyzvala som ich pri tvorbe komisií, aby akceptovali okrem iného hlavne 
výsledky volieb a voľbu občanov, odporučila som počet členov v komisiách 
a navrhla akceptovať požiadavku členstva seniorských združení. Na Mestskej rade 
5.12. bol poslankyňou pani Martinkovou preložený zoznam členov komisií, ktorý 
neakceptoval nič z mnou doporučeného. Pri Mestskom zastupiteľstve pracuje 6 
komisií. Komisia je poradný orgán, kde sa očakáva členstvo poslancov, aby boli 
súčinní pri tvorbe dokumentov a boli o ich príprave informovaní. Poslanec za 
členstvo nedostáva odmenu, má ju v odmene poslanca. V mojej analýze vyčlením 
komisiu sobášiacu a komisiu pre nezlúčiteľnosť funkcií, pretože ako sme počuli, 
jedna je povinná a druhú pomaly nikto nechce. Súčasný návrh poslancov zo 
zoskupenia Spolu tvoríme Svit nominoval z 29 členov, len piatich poslancov. 
Dokonca vo finančnej komisii je poslankyňa len predsedníčka. Prinášam vám 
prehľad nárastu nákladov, ktoré bude potrebné vyčleniť z mestského rozpočtu, keď 
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tak chceme dbať veľmi na to, aby sme peniaze míňali zbytočne. Ak si vezmete, že 
v roku 2022 bolo na odmeny vyplatených 7 600 eur, na rok 2023 je potrebné si 
pripraviť 16 100 eur. Pýtam sa, kde je tento návrh v súčinnosti s hospodárnym 
riadením tohto mesta. Z 24 členov komisií, z ktorých 16 tvoria – menovaní zo 
zoskupenia Spolu tvoríme Svit, rodinní príslušníci alebo inak prepojené rodinné 
väzby, sú členovia predložení v komisiách. Aj odbornosť nominovaných členov je 
veľmi otázna a keď tu bolo volané po konkrétnych prípadoch, tak budem menovať 
konkrétne prípady. Nominácia bývalého primátora pána Škvareka a Dr. Peťka, ktorí 
riadili úrad vďaka ich rozhodnutiu aktuálne mesto čelí 200-tisícovej pokute a žalobe 
o neplatnosti kúpnej zmluvy pri 84 bytovom dome na ulici SNP, pri ktorom mestu 
vznikli náklady na úver v súvislosti s právnym zastupovaním. Toto nie je záruka 
odbornosti volebného orgánu pre mňa, keďže v mnohom by som mala akceptovať 
názor komisie. Občania o svojej vôli aby títo páni na úrade nepracovali, rozhodli už 
dvakrát vo voľbách. Prečo by teraz mali byť členovia komisií. Taktiež sa 
nestotožňujem s nomináciou cez rodinné väzby. A opäť budem konkrétna, keď 
poviem pán Jambor a pani Jamborová, nominovaná v dvoch komisiách – finančná 
a výstavby. Komisia výstavby, kde členom má byť pán Vavrásek, aktuálne jeden 
z developerov mesta. 

 
I. Švagrovská  - poznamenala, p. Vavrásek  nie je nominovaný, máte zlé informácie pani 

primátorka. 
 
D. Vojsovičová  - za p. Vavráska sa ospravedlňujem, tak bude vo finančnej, aktuálne jeden 

z developerov, v ktorého dvoch prípadoch rozhoduje Okresný úrad v sídle kraja 
a pri jednom je petícia občanov. V komisii výstavby je navrhnutá za členku Ing. 
Kromková, ktorá má dohliadať na dodržiavanie stavebného zákona a územného 
plánu, ktoré sama porušila výstavbou rodinného domu a ďalšie prepojenia 
pracovných väzieb a neúspešných kandidátov, či už z týchto volieb alebo 
z minulých volieb. Pýtam sa, či v tomto meste naozaj žije iba 29 občanov, ktorí 
majú záujem o prácu v komisiách a pomáhať tomuto mestu. Myslím si, že každý si 
môže pozrieť zloženie komisií, či už cez poslanecké návrhy alebo cez nominácie 
za minulé obdobie. Ale myslím si, že zloženie bolo na prospech veci a svedčia 
o tom aj výstupy za štyri roky, ktoré komisie pracovali. Aj keď na druhej strane 
poviem, že komisie neprišli s jedným konkrétnym návrhom na zmenu, ktorú by 
žiadali zapracovať od Mestského úradu. Žiadam o prehodnotenie návrhu zloženia 
týchto členov, pritom dbať na odbornosť, dobré mravy a výsledky volieb 

 
I. Švagrovská  - opýtala sa hlavnej kontrolórky, v akom postavení je poslanec a celý poslanecký 

zbor vo vzťahu k pani primátorke ako k hlavnému štatutárovi mesta.  
 
D. Polovková  - odpovedala na rovnakej úrovni  
 
I. Švagrovská  - doplnila svoju otázku, či poslanci sú podriadení  
 
D. Polovková  - odpovedala, ste na rovnakej úrovni, volení priamo voličmi 
 
M. Jambor - doplnil, že bolo tu načrtnuté rodinné členstvo v nejakých komisiách. V rokovacom 

poriadku Mestského zastupiteľstva nie je nič o komisiách, že by nemohli byť 
v komisiách členovia rodiny. Opýtal sa na odbornosť manťelky, či nespĺňa nejaké 
odborné alebo morálne kritéria, že by nemohla byť v komisii, teda vo finančnej, keď 
má 30 rokov praxe 

 
D. Vojsovičová  - odbornosť, pán Jambor nikto neznevažuje, narážka bola na rodinné vzťahy 
 
M. Jambor  - opýtal sa, či rodinný príslušník nemôže byť v komisii 
 
D. Vojsovičová  - odpovedala, neurčuje to žiadny zákon, môže všetko 
 
J. Drobný   - dáva poslanecký návrh, aby bol za člena komisie doplnený a zvolený za člena 

komisie finančnej správy majetku mesta podnikateľských činností a cestovného 
ruchu pán poslanec Hollý, z dôvodu toho, že dostal dôveru od občanov a z dôvodu 
jeho odbornosti a vzdelania a blízkemu problematike k tomu, čo táto komisia 
zahŕňa a z dôvodu, že chce pracovať  
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E. Kačmarčíková – podáva poslanecký návrh na doplnenie finančnej komisie o pána Drobného 
a pána Zimu samozrejme s prehodnotením určitých členov, teda vymeniť za 
niekoho, sú to odborníci, ktorí pracovali v tejto komisii, majú vzdelanie, skúsenosti 

 
M. Hollý  - podal pozmeňujúci návrh na doplnenie komisie zdravotnej, sociálnej, bytovej 

a verejného poriadku poslankyňou Sako, ktorá má vzdelanie, je aktívnou členkou 
a dokáže tejto komisii pomôcť 

 
D. Vojsovičová  - upozornila na navýšenie počet členov, vyzvala, aby sa prehodnotili počty členov 
 
J. Drobný  - pripája poslanecký návrh za doplnenie komisie školstva, kultúry, športu a mládeže 

pani Kačmarčíkovú, a dodal, že týmito nomináciami sa nenavyšuje rozpočet 
a náklady mesta.  

 
 
D. Vojsovičová  - vyzvala k hlasovaniu, či sa bude hlasovať za jednotlivé komisie zvlášť  
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:    4 poslanci (J. Drobný, M. Hollý, E. Kačmarčíková, L. Sako) 
proti návrhu:   0 poslancov 
zdržali sa:       7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 
M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
 

D. Vojsovičová  - vyzvala k hlasovaniu, či sa bude amblok hlasovať naraz za členov komisií 
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:    7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 
M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
proti návrhu:   4 poslanci (J. Drobný, M. Hollý, E. Kačmarčíková, L. Sako) 
zdržali sa:       0 poslancov 

 
 
 
D. Vojsovičová - dala hlasovať za jednotlivé poslanecké návrhy, tak ako boli podané zaradom 
  

- návrh poslanca Drobného 
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní        1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:   3 poslanci (J. Drobný, E. Kačmarčíková, L. Sako,) 
proti návrhu:  7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 
M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
zdržali sa:       1 poslanec (M. Hollý) 
 

- návrh poslankyni Kačmarčíkovej 
 

 
Hlasovanie:         

Prítomných   11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:    3 poslancov (M. Hollý, E. Kačmarčíková, L. Sako,) 
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proti návrhu:   7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 
M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská)      
zdržali sa:       1 poslancov (J. Drobný) 
 
 

- návrh poslanca Hollého 
 
Hlasovanie:         

Prítomných   11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:    4 poslanci (J. Drobný, M. Hollý, E. Kačmarčíková, L. Sako,) 
proti návrhu:   7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 
M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská)      
zdržali sa:       0 poslancov 

 
- návrh poslanca Drobného  

 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:    3 poslanci (J. Drobný, M. Hollý, L. Sako) 
proti návrhu:   7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 
M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská)      
zdržali sa:       1 poslanec  (E. Kačmarčíková) 

 
D. Vojsovičová  - konštatovala, že ani jeden poslanecký návrh neprešiel 
 
M. Hollý  - podal poslanecký návrh, zaviesť pravidlo, nominovať do komisií za členov 

poslancov a vylúčiť kto nie je poslanec 
 
Hlasovanie:         

Prítomných   11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:    4 poslanci (J. Drobný, M. Hollý, E. Kačmarčíková, L. Sako,) 
proti návrhu:   7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 
M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská)      
zdržali sa:       0 poslancov 

 
 
J. Hutník - prečítal návrh na uznesenie  
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:    7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 
M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, I. Zima) 
proti návrhu:   1 poslanec (M. Hollý)      
zdržali sa:       3 poslanci  (J. Drobný,  E. Kačmarčíková, L. Sako) 

 
D. Vojsovičová - konštatovala, že žiadny návrh nebol akceptovaný, upozornila a opýtala sa 

poslancov z čoho chcete 8 500 tisíc nárast v rozpočte vykryť  
 
L. Sako  - zhrnula, že  všetky poslanecké návrhy, ktoré boli teraz zamietnuté, ktoré 

navrhovali do komisií pridať jedného poslanca, čo znamená nulový vzostup 
v nákladoch.  Do komisie školstva, kultúry sa neodhlasovala pani Kačmarčíková, 
ktorá dlhodobo pracuje v školstve, pracovala aj v tejto komisii verzus nejakí iní 
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ďalší, ktorí sú už nominovaní. Vo finančnej komisii sa neschválil pán Hollý, ktorý 
má ekonomické vzdelanie, pán Drobný, ktorý má dlhoročnú skúsenosť vo finančnej 
komisii,  aj vzdelanie a   do zdravotnej, sociálnej a bytovej komisii neprešiel návrh, 
so vzdelaním v tejto oblasti. Takže akí ľudia na úkor nulového finančného nárastu 
sa neschválili 

 
 
K 21/uz.164: Zmena členov Dozornej rady Bytového podniku Svit, s.r.o. 
 
J. Hutník      - podľa Rokovacieho poriadku dozornej rady čl. 2, bod 2.1 má dozorná rada 

minimálne troch členov. Členovia dozornej rady sa menujú z radov poslancov MsZ, 
zamestnancov Mesta Svit a radov odborníkov mesta. V súčasnosti má dozorná 
rada štyroch členov 
Ing. Ladislav Jašš – predseda 
Ing. Ingrid Korenková – členka 
Ing. Ján Drobný – člen 
PaedDr. Rudolf Abrahám – člen 

 
- menovaním nových členov Dozornej rady BYTOVÉHO PODNIKU SVIT s.r.o. 
je potrebné aktualizovať aj ustanovenia týkajúce sa týchto zmien v Zakladateľskej 
listine. Ustanovenia pri ktorých dochádza k zmene sú spracované v dodatku č. 13 
k Zakladateľskej listine. V zmysle článku 6, bodu 6.7 Zakladateľskej listiny 
obchodnej spoločnosti BYTOVÝ PODNIK SVIT, s.r.o. zo dňa 31.7.2007 včítane jej 
platných dodatkov, o odvolávaní a vymenovaní nových členov dozornej rady, o ich 
odmeňovaní rozhodne Valné zhromaždenie len po predchádzajúcom schválení 
Mestským zastupiteľstvom mesta Svit. 

 
- na zasadnutí Mestskej rady mesta Svit bol podaný návrh na zmenu členov DR 
BP Svit, s.r.o. nasledovne: 
odvolať: 
zástupcov Mesta Svit v dozornej rade spoločnosti Bytový podnik Svit, s.r.o., IČO: 
36 816 949, so sídlom Štúrova 275/87, 059 21 Svit  
1.  Ing. Jána Drobného,  ul. P. Jilemnického 305/27, Svit 059 21  
2.  PaedDr. Rudolfa Abraháma, ul. Kpt. Nálepku 140/99, Svit 059 21 
a 
schváliť: 
zástupcov Mesta Svit v dozornej rade spoločnosti Bytový podnik Svit, s.r.o., IČO: 
36 816 949, so sídlom Štúrova 275/87, 059 21 Svit  
1. PhDr., Mgr. Marianna Šramková, PhD, MBA, ul. Štúrova 287/71, 059 21 Svit 
2. Milan Jambor, ul. Nová 861/23, 059 21 Svit  
3. Ing. Dana Meriačová, ul. Záhradná 860/9, 059 21 Svit 
4. Ing. Miroslav Hollý, ul. Terasová 645/6, 059 21 Svit  
 
čím sa zvýši počet členov Dozornej rady zo 4 na 6 
 

L. Sako  - opýtala sa, čo vedie jednotlivých členov, ktorí sú nanominovaní k tomu, aby chceli 
takéto niečo robiť, konkrétne pani Šramková. Druhá vec, myslí si, že je výrazný 
konflikt záujmov, keď zamestnanec Bytového podniku je zároveň v Dozornej rade 
Bytového podniku 

 
M. Jambor  - odpovedal, že aj v minulosti bol niekto ako zamestnanec členom dozornej rady 

ako zástupca zamestnancov môže byť 
 
D. Vojsovičová  - dodala, nebol nikto, nikto si nevie spomenúť, všetci krútia za vami hlavou počnúc 

Ing. Korenkovou, ktorá si to dlhšiu dobu pamätá, ako pracovníčka Bytového 
podniku  

 
M. Jambor  - odpovedal, vraj, že bol 
 
D. Vojsovičová  - sa pýtala – vraj..... Nik si nevie spomenúť  
 
E. Kačmarčíková  - opýtala sa, či je potrebný toľký počet členov, v minulosti bolo menej a fungovalo 

to  
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D. Vojsovičová  - odpovedala, momentálne áno, boli nominovaní zo štyroch na šesť. Opäť 
predložila, že dôjde k nárastu o 3 180eur, celkový nárast potrebných finančných 
prostriedkov je  11 680 eura, a vy poslanci chcete šetriť každé euro, všetko ide 
z jedného vrecka a to je Mesto Svit. Takže to je odpoveď na otázku, že prečo.  

 
E. Kačmarčíková – konštatovala, že je to výsmech, poslanci sú tu kvôli rozpočtu, kvôli šetreniu 

financií, všetko stojí peniaze a  tu kývneme rukou a ideme ďalej, Lebo na čo 
stretávame, aby sme šetrili, aby sme si navzájom pomohli. Občanom sa to bude 
určite páčiť, občania sa pýtajú prečo, za čo, načo a ako vysvetlíme toto. Nech sa 
páči, znášajte si zodpovednosť všetci, čo ste navrhnutí. Pretože už teraz boli po 
prvom zastupiteľstve komentáre čo tu predvádzame, a keď toto si dnes pozrie 
verejnosť, tak nám len zatlieskajú. Hľadáme každé euro, z každej strany a ... veď 
ľudia to zaplatia, nie je problém... to si na zodpovednosť neberiem.  

 
D. Vojsovičová  - vyjadrila sa aj k nominácii návrhu členov Dozornej rady v mestskom bytovom 

podniku. Môj názor je, že u minimálne u jedného člena, odbornosť v tejto dozornej 
rade, nebude prínosom. Do dozornej rady je nominovaná bývalá riaditeľka pani 
Meriačová, počas éry ktorej bola pravidelná nespokojnosť zamestnancov, 
nájomníkov, ale čo je najdôležitejšie, po jej odchode došlo k zlepšeniu situácie, 
kroky a opatrenia nového vedenia boli na prospech, čo je najdôležitejšie, zlepšenia 
hospodárenia a posun v prácach a opravách. Moje vyjadrenie končím len otázkou. 
Odmeňujeme svojich ľudí z mestského rozpočtu, z mestských peňazí? 

 
 
J. Hutník - prečítal návrh na uznesenie  
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, 
E. Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní     1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:     7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 
Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
proti návrhu:  3 poslanci (J. Drobný, E. Kačmarčíková, L. Sako 
zdržali sa:     1 poslanec  (M. Hollý) 
 
 

 
K 22/uz.165: Zmena členov školských rád v meste 
 
J. Hutník      - rada školy je iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý vyjadruje a 

presadzuje verejné záujmy, záujmy žiakov, rodičov, pedagogických a 
nepedagogických zamestnancov škôl v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní funkciu 
verejnej kontroly, posudzuje a vyjadruje sa k činnosti škôl, školských zariadení, 
orgánov miestnej štátnej správy, orgánov obcí a samosprávnych krajov z pohľadu 
školskej problematiky, volí riaditeľov škôl a školských zariadení 

 
- Podľa § 25 ods. 1 až 3 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a 
školskej samospráve v znení neskorších predpisov, za ustanovenie rady školy 
zodpovedá zriaďovateľ. Rada školy sa skladá z 5 až 11 členov. Ak má škola alebo 
školské zariadenie nižší počet zamestnancov ako 25, počet členov rady školy 
môže byť nižší ako 11. Rada školy s 5 členmi sa môže ustanoviť len v školách a 
školských zariadeniach, v ktorých celkový počet zamestnancov nie je vyšší ako 10. 

 
Jednotlivé rady škôl a školského zariadenia mali zriaďovateľom delegovaných 
týchto členov: 
ZŠ Komenského 2 Svit: Mgr. Eva Kačmarčíková, MUDr. Ivana Švagrovská, Janka 
Bobulová, Mgr. Ľuboslava Kukurová  
SŠ Mierová 134 Svit: Ing. Ivan Zima, Ing. Vladimír Zentko, PhDr. Mgr. Marianna 
Šramková, PhD., Eduard Cetl   
MŠ Mierová 141 Svit: Mgr. Mária Smatanová, Mgr. Martin Míčka, Janka Bobulová, 
Mgr. Gabriela Očvárová 
CVČ, Hviezdoslavova 32 Svit: Ing. Ján Drobný, Mgr. Mgr. Mária Smatanová   
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- prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 05.12.2022. Mestská rada mesta Svit 
odporúča navrhované uznesenie schváliť s tým, že zloženie členov rady škôl a 
školského zariadenia za zriaďovateľa bude nasledovné: 

 
ZŠ Komenského 2 Svit: Janka Bobulová, PhDr. Mgr. Ladislav Kalász, Mgr. Martin 
Míčka, Mgr. Ľuboslava Kukurová  
SŠ Mierová 134 Svit: PhDr. Mgr. Marianna Šramková, PhD. MBA, Ing. Denisa 
Martinková, Ing. Miroslav Hollý, MUDr. Ivana Švagrovská    
MŠ Mierová 141 Svit: Mgr. Martin Míčka, Janka Bobulová, Milan Jambor, Mgr. 
Gabriela Očvárová 
CVČ, Hviezdoslavova 32 Svit: PhDr. Mgr. Ladislav Kalász, Milan Jambor   
 

D. Vojsovičová – zo 6 nominantov, ktorých tu nominujete je 5 zo zoskupenia Spolu tvoríme Svit, ani 
tu ste nenašli žiadny prienik ľudí, odborne zdatných, ktorí by mohli byť prínosom 
pre tieto školské zariadenia. Dokonca ste nominovali do Centra voľného času pána 
Kalásza, poslanca, ktorý predtým bol neúspešný na pozíciu riaditeľa Centra 
voľného času.  

 
L. Kalász  - podotkol, že pani primátorka zavádza, klame ľudí, sám stiahol svoju žiadosť, 

pretože som si nevedel predstaviť svoju spoluprácu s tým vedením, ktoré nastalo 
po tých voľbách. Takže poprosím vás, aby ste sa mi ospravedlnili 

 
 
D. Vojsovičová  - ospravedlňujem sa vám, nebol ste neúspešným kandidátom, stiahli ste svoju 

žiadosť späť.  
 
L. Kalász  - ďakujem 
 
D. Vojsovičová - nech sa páči 
 
 
J. Hutník - prečítal návrh na uznesenie  
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:    7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. Martinková, 
M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
proti návrhu:   1 poslanec (E. Kačmarčíková)      
zdržali sa:       3 poslanci  (J. Drobný, M. Hollý, L. Sako) 

 
 
 
M. Míčka  - podal poslanecký návrh zrušiť bod programu č. 10, Návrh Rozpočtu Mesta Svit 

na roky 2023-2025 stiahnuť z programu 1. riadneho zasadnutie MsZ, z dôvodu 
usmernenia niektorých položiek 

 
 
D. Vojsovičová  - opýtala sa na dôvod stiahnutia bodu 
 
M. Míčka  - odpovedal, že dôvodom je potreba upresnenia niektorých položiek rozpočtu, tak 

aby boli naplnené základné funkcie činnosti mesta  
 
D. Polovková  - podotkla, že nevidí dôvod na stiahnutie  stanoviska a to z jediného jedného titulu, 

pretože stanovisko ako hlavná kontrolórka dáva ku vyvesenému návrhu rozpočtu, 
to znamená, aj napriek zapracovaniu vašich akýchkoľvek pripomienkam, 
pozmeňujúcim návrhom,  sa dáva stanovisko, čo visí od 28. novembra na úradnej 
tabuli, na webe mesta a na Centrálnej úradnej elektronickej tabuli. 

 
D. Vojsovičová  - opýtala sa na  význam stiahnutia bodu 
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M. Míčka  - zopakoval, že dáva  poslanecký návrh, resp. ho upravujem na stiahnutie bodu č. 
10 – návrh rozpočtu mesta Svit na roky 2023-2025. 

 
D. Vojsovičová  - opýtala sa, či si je vedomý dôsledkov, a vyzvala ekonómku čo hrozí, ak nebude 

k 31.12.2022 schválený rozpočet mesta. 
 
I. Korenková  - v prípade, že dokonca tohto roku nebude schválený rozpočet na rok 2023 

nastupuje rozpočtové provizórium, čo znamená, že od januára, budeme uhrádzať 
výdavky podľa starého rozpočtu schváleného v roku 2022, to znamená 1/12 
schváleného rozpočtu v roku 2022. Taktiež mesto nemôže ísť do ďalších 
rozvojových projektov, to znamená, že nemôžeme pokračovať ani v projekte 
Zariadenia pre seniorov, ani pri materskej škole, pretože to bolo schválené až 
v druhej polovici roka, taktiež počas rozpočtového provizória nie je možné 
poskytovať dotácie. Legislatívne to možné je, ale tieto riziká prevažujú, takéto 
situácie môžu nastať, ak sa rozpočet nechváli do konca roka. 

 
D. Vojsovičová – vyzvala na zopakovanie časti o čerpaní dotácie projektov zariadení pre seniorov 

a materskej škôlky 
 
I. Korenková  - rozpočtové provizórium znamená to, že mesto hospodári podľa schváleného 

rozpočtu roku 2022, vychádza sa z toho, čo bolo schválené v roku 2022, nie to, čo 
bolo upravené počas roka. Budú sa hradiť výdavky v 1/12 zo schváleného rozpočtu 
roku 2022 a mesto nebude môcť vstupovať do nových projektov, ani riešiť ďalšie 
projekty, ktoré neboli schválené na začiatku roku 2022. To znamená, že zariadenie 
pre seniorov a materská škola, aj keď máme schválené projekty, čo sa týka 
financovania, z hľadiska legislatívy nie je možné pokračovať v týchto projektoch, 
pokiaľ nebude schválený rozpočet 

 
D. Vojsovičová  - páni poslanci, bolo zopakované dvakrát, aby ste rozumeli a v tomto momente vás 

žiadam, o vašu odpoveď, čo vás vedie ku tomu, že zablokujete tieto dva projekty, 
až tak chcete ísť ďaleko v honbe za pomstou 

 
M. Míčka  - upresnil, že nenavrhol neschválenie rozpočtu, len vypustenie bodu, do konca 

roku je času dosť na schválenie  
 
D. Vojsovičová  - upozornila, možno poslanci áno, ale zamestnanci, ktorí na rozpočte pracovali a 

pracujú majú už podpísané dovolenky  
 
D. Polovková  - z pozície hlavnej kontrolórky upozornila, že sa budú schvaľovať všeobecne 

záväzné nariadenia, ktoré majú súvis práve na návrh rozpočtu na rok 2023. Všetko 
úzko súvisí, v príjmových položkách. Nie že do 31.12., už kvôli tým VZN-kám, ktoré 
musia byť účinné, pretože musia byť po schválení, to znamená,  teda posledný 
deadline, ktorý je, je 16. december, kedy chcete, aby boli schválené VZN-ka, ktoré 
predchádzajú týmto bodom pred návrhom rozpočtu 2023. Potom v podstate VZN-
ka nebudú účinné, okrem školského, ktoré jediná možnosť sa môže meniť, ale 
takisto nebude účinné od 1.1. aj toto si musíte uvedomiť.  
 

D. Vojsovičová  - upozornila, že  možnosť je len od začiatku 1. v mesiaci  
 
D. Polovková  - dodala,  VZN ohľadom daní a komunálneho odpadu, je možnosť len jedna jediná. 

Od 1.1. nasledujúceho roku, musí byť účinné, nie je to tak, že do 31. decembra. , 
Nie sme štátny rozpočet, sme rozpočet samosprávy. Sú určené pravidlami 
v zmysle 583 zákona o rozpočtových pravidlách samospráv, nielen o rozpočtových 
pravidlách a daniach mesta. To sú upozornenia, aby ste si boli vedomí 

 
I. Korenková  - doplnila, k VZN 15 dní účinnosť, aby mohli platiť od 1.1. 2023. VZN ohľadom škôl, 

aj školám by sme mali dávať menej, to, čo sme im dávali v roku 2022, taktiež 
súkromné školy, cirkevné, ktoré sú viazané na náš rozpočet, kde sa uzatvárajú 
zmluvy, kde sme my povinní 15 dní pred koncom roka návrh zmluvy zverejniť 
a zaväzujeme sa k určitej sume peňazí, ktorá vychádza zo štátneho rozpočtu 
a pokiaľ to nebude schválené, tak nedokážeme ani týmto školám dať tie 
prostriedky, na ktoré z hľadiska legislatívy nárok majú. Teda nie to len, že budeme 
čerpať 1/12, ale dotkne sa to aj škôl, našich škôl, súkromných škôl, cirkevnej 
škôlky, všetkých organizácií, ktoré sú na to napojené 
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L. Sako  - podotkla, že je 16:44, začali sme pred 70 minútami, pýta sa, že čo také sa za 70 

minút stalo, že vás to primälo k takémuto kroku, či ide o tých 11 600 eur na 
zaplatenie odborníkov, alebo ešte iné konšpirácie 

 
D. Vojsovičová – odpovedala, asi vám v tomto momente nedá pani poslankyňa nikto odpoveď, ale ja 

páni poslanci, vás žiadam o odpoveď. Keďže rozpočet bol prvýkrát s vami 
prejednávaný na pracovnom stretnutí, boli ste oboznámení s rozpočtom, predložili 
ste pozmeňujúce návrhy, ktoré boli akceptované a zapracované, a aj napriek tomu 
dnes idete so žiadosťou o stiahnutie rozpočtu. Myslím si, že všetci, čo na tom 
pracovali, očakávajú vaše zdôvodnenie, prečo. Pani poslankyňa, nechajme pána 
poslanca Míčku, nech nám povie, lebo by bolo potrebné v tomto momente 
zdôvodniť a nie len suchým sťahujeme 

 
M. Míčka - ja som vysvetlil, čo je dôvodom, upresniť niektoré položky rozpočtu a takisto 

zopakujem, že je v našom záujme, aby bol rozpočet mesta schválený, takže preto 
ho zatiaľ sťahujeme zo zastupiteľstva  

 
I. Korenková  - doplnila, že rozpočet je živý organizmus, keď sa schváli dnes alebo o týždeň, k 

rozpočtu sa budeme pravidelne vracať, predpokladáme, že vývoj, energie, ďalšie 
veci, ktoré nás zrejme čakajú, budeme musieť riešiť. Niektoré veci sa schvália, 
niektoré ovplyvniť nevieme. Ak je to vec taká, ktorá sa dá riešiť v priebehu roka, 
tak, je vhodné týmto smerom rozmýšľať 

 
I. Švagrovská  -  opýtala sa hlavnej kontrolórky, či je niekde dané, že kedy môže dať poslanec 

poslanecký návrh, lebo máme tu zopár nováčikov, ktorí asi nevedia, že poslanec 
môže dať kedykoľvek poslanecký návrh. Nemusí to byť na začiatku mestského 
zastupiteľstva, kedykoľvek počas  

 
D. Polovková  - odpovedala, áno môže dať aj keď sa prerokúva daný bod, čo ste v podstate aj 

urobili. 
 
M. Hollý  - apeloval na zdravý rozum a podporiť tú myšlienku, ktorú povedala vedúca 

ekonomickej činnosti, prerokovať rozpočet, schváliť ho, aby sa nešlo do provizória, 
aby sa nezablokovali všetky projekty, všetky školy, aj organizácie a keď sú 
konkrétne požiadavky, tak sa k tomu vrátiť v priebehu roka 

 
J. Drobný  - podporil názor pána Hollého, za 12 rokov, zastupiteľstvo prijímalo návrh rozpočtu, 

považovalo sa niečo slávnostné. Teraz presne opačný prípad. Ide o  vážnu vec 
prijatie rozpočtu, predchádzali tomu pracovné stretnutia, boli návrhy, ktoré Mestská 
rada odobrila, nájdime v sebe silu prijať rozpočet a môžeme sa k tomu v priebehu 
roka vracať  

 
D. Vojsovičová  - vyzvala poslancov o vysvetlenie dôvodov stiahnutia rozpočtu, ktorý sa 

niekoľkokrát prejednával mali ste možnosť oboznámiť sa z rozpočtom, pretože vám 
bol zaslaný  

 
I. Švagrovská  - doplnila, že bolo jedno stretnutie, pracovné k rozpočtu, nie niekoľkokrát. Na 

zasadnutí Mestskej rady, kde boli traja poslanci. Opakovane hovoríme, o 
položkách ktoré je potrebné prehodnotiť a opakovane prepočítať. Keď sa teraz 
neschváli, pôjdeme do rozpočtového provizória, keď sa stiahneme, máme čas ho 
schváliť 

 
 
D. Vojsovičová  - vyhlásila prestávku s možnosťou poslancov na komunikáciu s  Ing. Korenkovou, 

podaním a doplnením návrhov 
 
D. Vojsovičová  - počas prestávky neboli predložené žiadne návrhy doplnenia rozpočtu, opýtala sa, 

či trváte na stiahnutí bodu programu a kedy zvolať zastupiteľstvo na to, aby sa 
k 31.12.2022 schválil návrh rozpočtu mesta. Upozornila, že ak nebudev novom 
roku schválený rozpočet, sú ohrozené projekty, dotácie na školy, na bytový podnik, 
na technické služby. Kedy môžeme očakávať predloženie vášho návrhu? A ďalšie 
rokovanie? Viete nám to povedať? Myslím si, že by sme si zaslúžili takúto 
odpoveď. Páni poslanci, s vami rozprávam, pretože si myslím, že je to 
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zodpovednosť nás všetkých o rozpočte. Takže prosím, kedy predložíte a kedy 
môžeme očakávať, že pôjdeme do ďalšieho rokovania  

 
J. Drobný  - nie je jednoduchšia cesta rozpočet prijať, v januári sa k  problému, ktorý neviete 

pomenovať vrátiť v rozpočte. Je to jednoduchšie, idú Vianoce... 
  
I. Švagrovská  - odpovedala, do 31.12.2022 je čas, dohodneme sa, zastupiteľstvo môže byť 

s jedným bodom programu, každý z nás si tých 20 alebo 30 minút nájde na 
zastupiteľstvo. Veď sme tu vlastne pre službu občanom. Neverí, že by si 12 ľudí 
nenašlo čas na 20 minút s jedným bodom programu. Definovať vieme problém, ale 
nemáme ho dokončený. Bod programu sťahujeme preto, aby nedošlo 
k rozpočtovému provizóriu, cítime zodpovednosť voči občanom. Áno, VZN-ka idú 
ruka v ruke, ale máme čas. Nemusí to byť 15 dní, VZN-ka môžeme schváliť 

 
D. Polovková  - opýtala sa,  čo sa týka neštátneho školstva, neštátnych zariadení, na  15 dní 

vyvesenia zmlúv 
 
I. Korenková  - odpovedal, dnes bola vyvesená zmluva, ktorú nám ukladá zákon o školstve 

a samospráve 
 
D. Vojsovičová  - požiadala o vysvetlenie  prečo sa vyvesila zmluva, keď nebol schválený rozpočet 
 
I. Korenková  - zákon hovorí, že 15 dní pred podpisom zmluvy musí byť vyvesená na 

pripomienkovanie zmluva a musí byť podpísaná do 31.12.2022 
 
D. Vojsovičová  - doplnila, ak nebude podpísaná 1.1., tak nebudú môcť školy fungovať 
 
I. Korenková  - áno 
 
D. Polovková  - doplnila, že to je hlavný problém 
 
D. Vojsovičová  - doplnila, čiže v záujme toho, aby súkromné školy mohli  fungovať od 1.1.2023 
 
I. Švagrovská   - opýtala sa, čo s tým má rozpočet, keď je vyvesené a nie je schválené,  ak bude 

zastupiteľstvo budúci týždeň, čo to s tým má, nerozumiem tomu 
 
I. Korenková  - odpovedala, nevieme aké zmeny navrhujete v rozpočte  
 
I. Švagrovská  - teda, keď sa zmeny  nebudú týkať teraz schválených VZN, tak máme času do 

31.12.2022 
 
D. Vojsovičová  - odpovedala,  áno. 
 
L. Sako  - opýtala sa, ak viete definovať položky, ktoré podľa  vás sú ešte nedotiahnuté 

a problematické, boli by sme radi, keby ste sa s nami podelili o ne aspoň 
náznakom a druhá vec, na schválenie rozpočtu stačí, že sa stretnete vy siedmi 
poslanci, či.... 

 
D. Vojsovičová  - podotkla, že áno. A zhrnula,  pán poslanec Míčka trvá na svojom poslaneckom 

návrhu na stiahnutí bodu aj napriek tomu, alebo vedomí si všetkých okolností, 
ktoré nám môže ohroziť. A budeme v nádeji, že predložíte návrh rozpočtu v takom 
čase, aby to neohrozilo akékoľvek činnosti mesta v novom rozpočtovom roku 

 
I. Korenková  - poprosila, aby sa nestalo, keď zvoláte v deň zastupiteľstvo, dáte mi  zmeny na 

zastupiteľstve, lebo sa môže stať, že zastupiteľstvo nebude trvať 20 minút, ale dve 
hodiny. Poprosila o doručnči zmien skôr  

 
D. Polovková  - dodala, že musí to byť za pozmeňujúcimi návrhmi. Pretože teraz ste  dali ako 

pripomienku v rámci pripomienkovacieho konania, čiže teraz už poďme do finále, 
pre vás 
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K 10/uz.166:         Návrh Rozpočtu Mesta Svit na roky 2023-2025 
 
 
D. Vojsovičová - dala hlasovať za poslanecký návrh M. Míčku, stiahnutie bodu 10 z programu  
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, 
E. Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:     7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 
Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
proti návrhu:   4 poslanci ( J. Drobný, M. Hollý    E. Kačmarčíková L. 
Sako 
zdržali sa:       0 poslancov 
 

D. Vojsovičová  - konštatovala, že poslanci zahlasovali za vypustenie bodu 10 z programu  

       
K 5/uz.167:         Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Svit č. 9/2016 o používaní 

pyrotechnických výrobkov na území mesta Svit – protest prokurátora 
 
J. Hutník     - Mestské zastupiteľstvo mesta Svit sa dňa 24.11.2016 uznesením č. 141/2016 

uznieslo na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Svit č. 9/2016 o používaní 
pyrotechnických výrobkov na území mesta Svit.  

 
Voči predmetnému VZN bol podaný dňa 11.11.2022 protest prokurátora, v ktorom 
prokurátor namieta: 
V § 1 
pozmenené pojmy, ktoré nie sú v súlade s ustanovením § 2 Nariadenia vlády SR č. 
70/2015 Z.z. (podmienkou je rešpektovanie požiadavky bezrozpornosti VZN so 
všetkými prameňmi práva) 
Akékoľvek pozmeňovanie resp. prispôsobovanie týchto právnych noriem 
podzákonnými právnymi predpismi vedie k neprípustnému zasahovaniu do 
právomocí štátu. 
V § 2 
rozpor s platným znením § 53 zákona č. 58/2014 Z.z. o výbušninách, výbušných 
predmetoch a munícii a o zmene a doplnení niektorých zákonov, ktorý bol v roku 
2018 novelizovaný 
podľa tohto zákona môže obec VZN obmedziť alebo zakázať používanie 
pyrotechnických výrobkov kategórie F2, F3, P1 a T1 na území obce alebo v jej 
častiach nad rámec obmedzenia podľa odseku 3, čiže iba nad rámec 31. 
decembra a 1. januára, nie však od 2. januára do 30. decembra 
V § 3 
ustanovenia o priestupkoch pojednáva § 80 zákona o výbušninách, pričom 
priestupkom za porušenie VZN je len porušenie obmedzení určených v § 53 ods. 3 
zákona o výbušninách. Ostatné priestupky pojednáva banský úrad: 
 
Nakoľko súčasné znenie zákona o výbušninách obmedzuje použitie 
pyrotechnických výrobkov okrem dní 31. decembra a 1. januára, a nakoľko 
novelizované znenie § 53 ods. 4 dáva možnosť udeliť súhlas mesta na použitie 
pyrotechnických výrobkov v čase od 2. januára do 30. decembra (bez súhlasu je 
použitie pyrotechnických výrobkov priestupkom), navrhujeme predmetné VZN 
zrušiť. 
 

- prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
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za návrh:  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov      

 
        K 6/uz.168:      Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Svit č. 1/2023 o financovaní 

základných umeleckých škôl, materských škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Svit  

 
J. Hutník           - Mesto Svit je povinné v zmysle ustanovení § 6 ods. 12 písm. c)  zákona č. 

596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve, ako aj nariadenia 
vlády č. 668/2004 Z.z. o rozdeľovaní výnosu dane z príjmov v územnej 
samospráve schváliť všeobecne záväzné nariadenie o financovaní originálneho 
školstva.  
Predmetné VZN nahrádza VZN č. 4/2022 zo dňa 27.01.2022. Oproti v súčasnosti 
platenému všeobecne záväznému nariadeniu ide v podstate o zmenu v § 4, kde sa 
mení minimálna výška dotácie na dieťa/žiaka v školách a školských zariadeniach 
zriadených na území mesta Svit a to na základe posledného zverejneného 
jednotkového koeficienta na jedného prepočítaného žiaka v sume 103,73€ 
Navrhované minimálne sadzby pre rok 2023 
a) 1 524,83 EUR na 1 žiaka v individuálnej forme štúdia základnej umeleckej školy 
b)    497,90 EUR na 1 žiaka v skupinovej forme štúdia základnej umeleckej školy 
c) 2 831,83 EUR na 1 bežné dieťa materskej školy  
d) 5 860,75 EUR na 1 dieťa so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami 

materskej školy   
e)      114,10 EUR na 1 žiaka centra voľného času        
f)       622,38 EUR na 1 žiaka Školského klubu detí pri základnej škole 
g)     186,71 EUR na 1 potenciálneho stravníka školskej jedálne pri základnej škole  
 

                                     -  prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov      

 
K 7/uz.169:            Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Svit č. 2/2023 o miestnych 

daniach a poplatku na území mesta Svit 
 
J. Hutník            - Mesto Svit sa v oblasti miestnych daní a poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady    v roku 2022 riadi Všeobecne záväzným nariadením Mesta Svit 
č. 1/2022 zo dňa 16.12.2021, v znení Dodatku č. 1/2022 zo dňa  01.04.2022. V čl. 
IX § 25 predmetného všeobecne záväzného nariadenia  je stanovené navýšenie 
pre nasledujúce zdaňovacie obdobie, t.j. pre rok 2023 pre o mieru inflácie meranú 
indexom spotrebiteľských cien za predchádzajúci kalendárny rok, najmenej však 
o 2,5%. 

 
V septembri 2022 zverejnená miera inflácie predstavovala 14,2%. Podľa predikcie 
Národnej banky Slovenska pri pesimistickom scenári by priemerná inflácie za rok 
2022 mala dosiahnuť úroveň 18% s kulmináciou až na úrovni 22%. Pri 
optimistickejšom scenári by priemerná tohtoročná inflácia mala dosiahnuť vrchol na 
úrovni 17%. Dvojciferná miera inflácie sa očakáva aj v roku 2023, pričom pokles sa 
očakáva až v roku 2024. 
 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Svit č. 2/2023 o miestnych daniach 
a poplatku na území mesta Svit u miestnych daní  uplatnil navýšenie o poslednú 
zverejnenú mieru  inflácie, t. j o 14%.  U poplatku za tuhý komunálny odpad 
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a drobný stavebný odpad mesto bolo nútené uplatniť o niečo vyššie navýšenie, 
a to o 16,8%, a to z dôvodu navýšenia nákladov súvisiacich so zabezpečovaním 
činností nakladania s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi, 
pričom len samotné náklady  za skládkovanie a uloženie odpadu predpokladajú  
viac ako 28%-ntné  navýšenie oproti roku 2022. Kým pre rok 2022 platil paušálny 
poplatok za osobu/ rok v sume 30,80€, pre rok 2023 sa navrhuje v sume 
36€/osoba/rok. Rovnaké %-ntuálne navýšenie je aj u množstvového zberu pre 
právnické osoby. 

 

Možno konštatovať, že navýšenie jednotlivých sadzieb je uplatňované podľa 
optimistickejšej prognózy Národnej banky Slovenska o vývoji inflácie, ktorá má 
vplyv aj na ceny vstupných nákladov v rámci mesta 

                           -  prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov      

 
 
D. Vojsovičová – konštatovala, páni poslanci práve ste schválili VZN, kde som očakávala, že 

zablokujete tento návrh, aby nedoplatili na to obyvatelia, o ktorých vám ide. 
Očakávala som, že to bude predmetom vášho pozmeňujúceho návrhu v rozpočte. 
Čiže momentálne občanov zaťažíme daňami, poplatkami a budeme sa hrať s inými 
položkami v rozpočte a potom sa pýtam a bude ma veľmi zaujímať, o aké položky 
vám ide. Nechám sa veľmi prekvapiť, naozaj som očakávala, že tento návrh 
neprejde. Konštatujem a dala som to na záver k schvaľovaniu, ktorý ste práve 
prijali  

 
K 8/uz.170:      Návrh Dodatku č. 7/2022 Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Svit č. 

6/2018 o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za sociálne služby  
 
J. Hutník        - predložil návrh dodatku k VZN o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za 

sociálne služby z dôvodu zmien ekonomicky oprávnených nákladov oproti roku 
2021.  

  EON v ZOS v roku 2021 po odpočítaní dotácie z MPSVaR predstavovali čiastku 
183.969,58 €. Príjem z úhrad za sociálnu službu bol vo výške 67.700,82 €. 
Celkové náklady na prevádzku ZOS 308.233,23 €. EON v roku 2021 boli vyčíslené 
na € 32,05 /deň 

  EON v ZOS s denným pobytom v roku 2021 po odpočítaní dotácie z MPSVaR  
predstavovali čiastku 39.974,97 €. Príjem z úhrad za sociálnu službu bol vo výške 
10.391,50 €. Celkové náklady na prevádzku ZOS s denným pobytom 55.804,93 €. 
EON v roku 2021 boli vyčíslené na € 19,90 /deň. 

  Priemerný príjem za opatrovateľskú službu bol prepočítaný na sumu 4,52 € (spolu 
z transferom zo štátneho rozpočtu), priemerný príjem z platenia úhrad 0,72 €. EON 
v roku 2021 boli vyčíslené na € 6,73 /deň.“ Celkové náklady za OS 249.695,05 € 

 
                         -    prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
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za návrh:  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov      

 
 
I. Švagrovská  - otázka adresovala na hlavnej kontrolórke ešte raz, že v akom postavení je 

poslanec Mestského zastupiteľstva a poslanecký zbor vo vzťahu k pani primátorke, 
lebo má pocit, že sme zamestnanci všetci. Pani primátorka, opakovane zvyšuje 
hlas 

 
D. Vojsovičová  - odpovedala, nezvyšujem hlas, pani poslankyňa. Cieľom je, aby všetko bolo dobre 

zachytené na kamere  
 
I. Švagrovská  - vyjadrila svoj pocit, ako by bola v škole, na základnej škole v druhom stupni  
 
D. Vojsovičová     - doplnila, aj ja mám ten pocit tvojím pravidelným vyrušovaním. Takže sme si 1 -1.  
 
 
K 9/uz.171:     Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Svit k návrhu Rozpočtu Mesta Svit na 

roky 2023-2025  
 
D. Polovková - predložila stanovisko k návrhu Rozpočtu Mesta Svit na rok 2023 s výhľadom na 

roky 2024, 2025. 
 - návrh rozpočtu mesta na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 - 2025 je spracovaný 

v súlade so všeobecne záväznými právnymi predpismi, je v súlade so všeobecne 
záväznými nariadeniami Mesta Svit; návrh rozpočtu je spracovaný v požadovanej 
štruktúre, dostatočnom rozsahu a metodicky správne 

 - návrh rozpočtu bol verejne sprístupnený na úradnej tabuli mesta a na internetovej 
stránke mesta od 28. novembra 2022, t. zn. v zákonom stanovenej lehote pred 
jeho prerokovaním, tak ako to ukladá § 9 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  

 - návrh rozpočtu príjmov je zostavený na základe zhodnotenia potenciálnych 
príjmov; objem navrhovaných príjmov je podmienený schválením predložených 
návrhov všeobecne záväzných nariadení mesta  

 - navrhovaný rozpočet bežných príjmov ako celok, v porovnaní so schváleným 
rozpočtom pre rok 2022 predpokladá 14,19 % nárast. Výrazný nárast o 9,51% 
mesto predpokladá v najvýznamnejšej príjmovej položke a to pri výnose dane z 
príjmov FO a o 22,07% v položke granty a transfery  

 - navrhované bežné výdavky v porovnaní so schváleným rozpočtom pre rok 2022 
predpokladajú nárast o 14,80 %  

 - Mesto predpokladá schodok v kapitálovom rozpočte vo výške 4 386 993 eur  
 - celkovým zostatkom finančných operácií vo výške 4 088 623 eur sa navrhujú kryť 

investície mesta.  
 - vzhľadom na uvedené skutočnosti odporúčam dodržiavať ustanovenie § 4 ods. 6 

zákona č. 523/2004 Z. z. v platnom znení a ust. Čl. 9 ods. 1 Ústavného zákona č. 
493/2011 Z. z. v platnom znení aj pri zostavení návrhu programového rozpočtu. 
Zároveň pri pretrvávajúcej nepriaznivej situácii výraznému rastu cien energií, 
odporúčam prehodnocovať výdavky na energie, ako aj výdavky na dotácie 
poskytnuté z rozpočtu mesta 

  
J. Hutník  - prečítal návrh na uznesenie 

 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec (L. Kalász) 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Svit vzalo stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Svit k návrhu 
Rozpočtu Mesta Svit na roky 2023-2025 na vedomie 
  

      
 
K 11/uz.172: Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Svit na rok 2022 
 
J. Hutník            - Mestské zastupiteľstvo mesta Svit uznesením č. 202/2021 zo dňa 16.12.2021 

schválilo Rozpočet Mesta Svit na rok 2022. Z dôvodu vzniku nových skutočností 
počas roka 2022, ktoré si vyžadujú zmenu rozpočtu, je navrhovaná úprava v týchto 
oblastiach 
1. Dofinancovanie  bežných výdavkov   Materskej škola Svit ,Mierová 141    
Materská škola  Svit, Mierová 141 požiadala o poskytnutie finančných prostriedkov  
na vykrytie svojich bežných výdavkov (na mzdy, energie najmä zvýšené výdavky 
na  plyn v MŠ Školská) v objeme 36 000€. Zároveň škola požiadala o úpravu 
rozpočtu - t.j. zapojenie svojich príjmov nad rozpočet,  a to zo školného, stravného 
a réžie v objeme 15 000€. Celkové navrhované zvýšenie rozpočtu MŠ Mierová je 
teda v objeme 51 000€. Zvýšenie rozpočtu MŠ  o 36 000€  je navrhované  zo 
zvýšenia daní z príjmov fyzických osôb. 
2. Zapojenie príjmov nad rozpočet  - Spojená škola,  Mierová 134  
Spojená škola Mierová 141 dosiahne vyššie príjmy nad svoj rozpočet v sume 
1 722€, z toho 1 104€ sú príjmy základnej školy, 270€ príjmy ZUŠ a 348€ tvoria 
príjmy ŠJ. Škola plánuje použiť vyššie špecifikované príjmy na úhradu svojich 
bežných výdavkov do 31.12.2022. 
3. Presuny výdavkov v rámci originálnych kompetencií Základná škola, 
Komenského 2 
Základná škola, Komenského 2  požiadala o presuny svojich výdavkov na tovary 
a služby zo školského klubu detí na výdavky na mzdy, odvody, tovary a služby pre 
svoju školskú jedáleň a to v celkovom objeme 5 000€ .  
4. Zvýšenie príspevku pre Technické služby Mesta Svit   
Technické služby Mesta Svit požiadali o zvýšenie svojho bežného príspevku 
v celkovom objeme 39 000€, a to na vykrytie zvýšených výdavkov na pohonné 
hmoty, ako aj na zvýšené náklady na elektrickú energiu – najmä verejného 
osvetlenia. Táto príspevková organizácia k 31.10.2022 vykazuje  výsledok 
hospodárenia - stratu v objeme 5 500€. Na základe ekonomického vývoja 
v hospodárení TS mesta Svit, ako aj s prihliadnutím na finančné možnosti  Mesta 
Svit je navrhované zvýšenie bežného príspevku  pre TS v sume 15 000€, a to zo 
zvýšenia daní z príjmov fyzických osôb. 
5. Zvýšenie rozpočtu pre mestské objekty z dôvodu nárastu cien energií (cez 
BP) 
Spoločnosť BYTOVÝ PODNIK SVIT, s.r.o.  vykonáva správu nebytových priestorov 
Mesta Svit , ktorými sú  DK Svit, DK Podskalka, Športová hala, ZOS, DOS, FŠ, 
OZS, MsÚ. Rovnako na základe zmluvy o nájme nebytových priestorov má 
v nájme ekonomicky a energeticky najnáročnejšiu budovu – Rehabilitačné 
stredisko (Plaváreň). Z dôvodu enormného nárastu cien energií, na ktorý 
spoločnosť upozorňuje už od novembra 2021, ako aj z dôvodu a nárastu cien 
vstupov materiálov sa spoločnosť dostáva do výraznej straty, čo ohrozuje jej 
prevádzkovú činnosť. Pri porovnaní predpokladaných nákladov na energie oproti 
výške schváleného rozpočtu vychádza na rok 2022 rozdiel až 93 782€. 
K 31.10.2022 rozdiel – nedofinancovanie  energií mestských objektov je 
v celkovom objeme  za všetky budovy v sume 41 935€. Z toho najvyššie  
nedofinancovanie predstavuje RS- Plaváreň (44 000€), následne ZOS (10 900€) 
a DK Podskalkou (6 281€), výdavky niektorých budov nepresiahnu  rozpočtovanú 
sumu. Čo sa týka celkového priebežného výsledku hospodárenia, ten k 31.10.2022  
predstavuje stratu 22 020,64€. S prihliadnutím na finančné možnosti je navrhované 
poskytnutie zvýšených  finančných prostriedkov na dofinancovanie nákladov  
spoločnosti  z titulu nárastu nákladov na energie mestských budov  v sume 
40 000€. Zdrojom krytia je čiastočne dotácia na nárast energií v zariadeniach 
sociálnych služieb a zvýšenie daní z príjmov fyzických osôb. 
6. Preklenutie časového nesúladu (Projekty MPC) 
Spojená škola,  Mierová 134, ako aj Základná škola, Komenského 2  požiadali 
o poskytnutie finančných prostriedkov na preklenutie časového nesúladu pri 
výplatách mzdy členom inkluzívneho tímu za  mesiac november 2022. Pre SŠ  ide 
o sume 6 219€ a pre ZŠ Komenského o sumu 8 319€, spolu  teda 14  538€.   
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Uvedené finančné prostriedky budú školy potrebovať len v prípade, ak  nedôjde 
k refundácii miezd zo strany  Metodicko-pedagogického centra do 31.12.2022. 
Krytie z  daní z príjmov fyzických osôb. 
7. Zapojenie príjmov nad rozpočet - Centrum voľného času 
Centrum voľného času  počas roka 2022 získalo  príjmy nad rozpočet za mestské 
tábory v sume 18€, ako aj zo školného na krúžkovú činnosť v sume 3 608€.  Spolu 
ide o sumu 3 626€. Z  dôvodu potreby úhrady vyšších výdavkov v týchto oblastiach 
sa navrhuje zapojenie príjmov nad rozpočet vo vyššie uvedenej výške.   

- Zvýšenie príjmov mesta je navrhované o sumu 109 164€ (z daní z príjmov FO, 
z podnikania, transferov, administratívnych a iných poplatkov). Návrh na zvýšenie 
príjmov Spojenej školy Mierová 134 je v objeme 1 722€, a to v kategórii 220 
(z administratívnych a iných poplatkov), rovnako aj v Materskej škole Mierová 141  
v kategórii 220 o sumu 15 000€.   

 
- prečítal návrh na uznesenie 

 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov      

 
K 12/uz.173:       Určenie termínov zasadnutí Mestského zastupiteľstva a Mestskej rady mesta 

Svit v kalendárnom roku 2023 
 
J. Hutník          -  na obdobie kalendárneho roka 2023 je potrebné zasadnutia MsZ a MsR mesta Svit 

schváliť, nakoľko sú zasadnutia MsZ a MsR povinne zverejňovanou informáciou 
v zmysle § 5 ods. 2 a 8 zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe k 
informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon o slobode 
informácií) v z.n.p.). 

 - pre rok 2023 je navrhované plánované zasadnutie MsZ mesta Svit posledný 
štvrtok v mesiacoch február, apríl a september. V mesiacoch jún (predposledný 
štvrtok), november (predposledný štvrtok) a december – vyvesenie schválených 
VZN na účinnosť a rozpočtu mesta (14.12.2023). 

 - dôvodom menšieho počtu zasadnutí MsZ je získať časový priestor na prípravu a 
spracovanie materiálov potrebných pre zasadnutia komisií pri MsZ, priestor na 
spracovanie výstupov z komisií ako podklad pre zasadnutia mestského 
zastupiteľstva a časový priestor aj na plnenie schválených uznesení. 

 - zmena termínov zasadnutí je z organizačných ako aj operatívnych dôvodov 
možná. Možné je aj schválenie zasadnutia mimo plánu zasadnutí v zmysle zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

 - pre rok 2023 je navrhované plánované zasadnutie MsR mesta Svit pondelok 10 
dní pred zasadnutím MsZ mesta Svit, so začiatkom o 15:30 hod. 

 
- prečítal návrh na uznesenie 

 
 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov      
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K 13/uz.174:         Návrh na zmenu uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Svit 
 
J. Hutník            -    MsZ schválilo uzneseniami č. 133/2022, 164/2022, 165/2022, 166/2022 

a 213/2022 projekty „Rekonštrukcia materskej škôlky – Mierová ulica Svit“, 
„Cyklochodník pri Bagrovisku“, „Modernizácia techniky v Dome kultúry vo Svite“, 
„Stavebné úpravy autobusových zastávok vo Svite“ a „Rekonštrukcia jestvujúcej 
lávky pre chodcov a cyklistov“, zabezpečenie povinného spolufinancovania vo 
výške 5% oprávnených výdavkov ako aj zabezpečenie financovania 
neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu a budú 
nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa a zabezpečenie realizácie projektu v súlade 
s podmienkami poskytnutia pomoci v termíne do 31.12.2022. Keďže schvaľovacie 
procesy trvajú až niekoľko mesiacov, projekty s termínom ukončenia 31.12.2022 sú 
nezrealizované. Preto navrhujeme zmenu uznesení tak, že v znení uznesení sa 
text: „termín do 31.12.2022“ zruší. 

 
- prečítal návrh na uznesenie 

 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       0 poslancov      

 
K 14/uz.175-179: Prenájom nebytových priestorov v budove Zdravotného strediska  
 
J. Hutník            - o prenájom nebytových priestorov v budove Zdravotného strediska súp. č. 273 na 

Ulici Fraňa Kráľa vo Svite žiadajú: 
Občianske združenie Familiaris - nebytový priestor na 2 poschodí o výmere 57,34 
m2, za účelom prevádzkovania komunitného centra. 
Športový klub HORAL - ALTO Slovakia  - nebytový priestor č. d. 5  o výmere 67 
m2 a nebytový priestor č. d. 8 o výmere 46 m2 v suteréne budovy, za účelom 
skladovania materiálneho zabezpečenia medzinárodných cyklistických pretekov 
HORAL. 
Občianske združenie ROZPUK  - nebytový priestor č. d. 6 a/ o výmere 15 m2, 
nebytový priestor č. d. 6 b/ o výmere 50 m2 a nebytový priestor č. d. 9 o výmere 15 
m2  v suteréne budovy, za účelom uskladnenia depozitára múzea Baťa pod 
Tatrami. 
Mládežnícky hokejbalový klub, MHbK Lords Ball  - nebytový priestor v suteréne 
budovy o výmere 28,38 m2, za účelom skladovania výstroje a ostatného 
materiálneho a tréningového zabezpečenia klubu. 
HLAS – Kultúrny klub – nebytový priestor č. d. 301 o výmere 31,10 m2 a nebytový 
priestor č. d. 302 o výmere 31,3 m2 na 2. poschodí budovy,  za účelom osvetovej, 
prednáškovej činnosti v oblasti kultúry, kresťanskej prevencie a prerušenia cyklu 
závislosti v rodinách. 
 
Nájom nebytových priestorov bol prerokovaný na stretnutí s poslancami MsZ dňa 
23.11.2022, kde boli konkretizované viaceré možnosti prenájmu priestorov 
a úhrady prevádzkových nákladov športovým klubom, resp. kultúrnym 
organizáciám, občianskym združeniam a pod. (možnosť stanovenia výšky 
nájomného v zmysle zásad hospodárenia a prevádzkových nákladov podľa 
vyúčtovania správcom nehnuteľnosti na základe zmluvy o poskytnutí služieb, resp. 
stanoviť výšku nájomného tak, že súčasťou nájomného by bol paušálny poplatok 
za prevádzkové náklady, vyčíslený správcom). Vzhľadom k tomu, že v súčasnosti 
nie sú ustanovené jednotlivé komisie pracujúce pri MsZ, poslanci prijali záver, aby 
prenájmy zatiaľ pokračovali v nezmenenom režime a po ustanovení finančnej 
komisie bude výška nájomného a úhrada prevádzkových nákladov predložená 
finančnej komisii na prehodnotenie. 
 
Zámer prenájmu nebytových priestorov z dôvodu hodného osobitného zreteľa je od 
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28.11.2022 zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit.  
 
 - prečítal návrh na uznesenie Familiaris, Kpt. Nálepku 105, 059 21 Svit 

 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 

 
- prečítal návrh na uznesenie Športový klub HORAL – ALTO Slovakia, Mierová 

113/84, 059 21 Svit 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 

 
- prečítal návrh na uznesenie ROZPUK, Murgašova 90/5, 058 01 Poprad 

 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
     

 
- prečítal návrh na uznesenie Mládežnícky hokejbalový klub, MHbK Lords Ball Svit, 

Štefánikova 8, 059 21 Svit 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
      

 
- prečítal návrh na uznesenie HLAS- Kultúrny klub, P. Jilemnického 326/30, 059 21 

Svit 
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Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:    9 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, I. 
Zima) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       2 poslaneci  (M. Hollý, L. Sako) 
 

 
K 15/uz.180:          Prenájom nebytového priestoru v budove Plavárne súpisné číslo 307 
 
J. Hutník            - Občianske združenie „GPO Svit“ žiada o prenájom nebytových priestorov 

o výmere 31,67 m2, nachádzajúcich sa v budove Plavárne súpisné číslo 307 na 
ulici P. Jilemnického vo Svite, za účelom suchej tréningovej prípravy svojich členov 

 
 Zámer prenájmu nebytového priestoru z dôvodu hodného osobitného zreteľa je od 

28.11.2022 zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit. 
 

                          -  prečítal návrh na uznesenie 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
      

 
K 16/uz.181-184: Prenájom nebytových priestorov v Dome kultúry vo Svite 
 
J. Hutník           - o prenájom nebytových priestorov v budove Domu Kultúry  súp. č. 198 na Námestí 

J. A. Baťu vo Svite žiadajú: 
Folklórny súbor Jánošík – nebytové priestory: skúšobňa /zrkadlová sála/ 
o výmere 55 m2 vrátane šatní č. 3 a 4, javisko v divadelnej sále o výmere 135 m2, 
krojovňa o výmere 18 m2 a šatňa pri krojovni o výmere 5 m2 na 1. poschodí 
budovy, za účelom zabezpečenia nácvikov, skúšok tancov a krojov Folklórneho 
súboru Jánošík, využívané v zmysle dohodnutého harmonogramu, ktorý bude 
tvoriť neoddeliteľnú prílohu nájomnej zmluvy. 
FS SENIOR Jánošík Svit - nebytové priestory: skúšobňa /zrkadlová sála/ 
o výmere 55 m2 vrátane šatní č. 3 a 4, javisko v divadelnej sále o výmere 135 m2, 
šatňa pri krojovni o výmere 5 m2 na 1. poschodí budovy a kancelária o výmere 20 
m2 na prízemí, za účelom zabezpečenia nácvikov, skúšok tancov a krojov FS 
SENIOR Jánošík Svit, využívané v zmysle dohodnutého harmonogramu, ktorý 
bude tvoriť neoddeliteľnú prílohu nájomnej zmluvy. 
Detský Famózny svet - nebytové priestory: skúšobňa /zrkadlová sála/ o výmere 
55 m2 vrátane šatní č. 3 a 4 a javisko v divadelnej sále o výmere 135 m2 na 1. 
poschodí budovy, za účelom organizovania športových a kultúrnych podujatí, 
propagačnej a publikačnej činnosti a realizáciu tanečných skúšok členov súboru, 
využívané v zmysle dohodnutého harmonogramu, ktorý bude tvoriť neoddeliteľnú 
prílohu nájomnej zmluvy. 
Dychová hudba SVIŤANKA - nebytové priestory: skúšobňa o výmere 89,25 m2 a 
predsieň o výmere 9 m2, za účelom kondičných skúšok a nácviku nového 
repertoáru a na bezpečné uloženie dychových nástrojov, užívané v zmysle 
dohodnutého harmonogramu, ktorý bude tvoriť neoddeliteľnú prílohu nájomnej 
zmluvy. 
 
Zámer prenájmu nebytového priestoru z dôvodu hodného osobitného zreteľa je od 
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28.11.2022 zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit. 
 

- prečítal návrh na uznesenie Folklórny súbor Jánošík - Svit, P.O. BOX 24, 059 21 
Svit 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
      

 
- prečítal návrh na uznesenie FS SENIOR Jánošík Svit, P. Jilemnického 298/12, 

05921 Svit 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
      

 
- prečítal návrh na uznesenie Detský famózny svet, Kpt. Nálepku 139/98, 059 21 

Svit 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
      

 
- prečítal návrh na uznesenie Dychová hudba SVIŤANKA, Mierová č. 163, 059 21 

Svit 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
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K 17/uz.185:       Prenájom nebytových priestorov v budove súp. č. 275 vo Svite 
 
J. Hutník             - Ľudová hudba Bystrianka žiada o prenájom nebytových priestorov o výmere 16,5 

m2, nachádzajúcich sa na 1. poschodí budovy súp. č. 275 na Štúrovej ulici vo Svite 
(budova v spoluvlastníctve so Slovenskou poštou), za účelom bezpečného 
uloženia hmotného majetku /krojové súčasti, zvuková aparatúra/ a príležitostných 
nácvikov spevu skupiny vo večerných hodinách 

 
 - zámer prenájmu nebytového priestoru z dôvodu hodného osobitného zreteľa je od 

28.11.2022 zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit 
 

- prečítal návrh na uznesenie 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
      

 
K 18/uz.186-187: Prenájom nebytových priestorov v budove Domu Kultúry Pod Skalkou 
 
J. Hutník         - o prenájom nebytových priestorov v budove súp. č. 501 Domu Kultúry v miestnej 

časti Pod Skalkou súp. č. 501, na Priečnej ulici vo Svite žiadajú: 
Únia žien Slovenska, Základná organizácia Svit Pod Skalkou - divadelná sála 
o výmere 176 m2 a miestnosť na stretávanie o výmere 40,49 m2, za účelom 
usporiadania akcií v zmysle harmonogramu, ktorý bude tvoriť prílohu nájomnej 
zmluvy. 
Občianske združenie Zábavný súbor SVITTASENIOR - divadelná sála o výmere 
176 m2, klubovňa o výmere 61,25 m2 a kuchynka o výmere 4,16 m2, za účelom 
usporiadania kondičných skúšok v zmysle harmonogramu, ktorý bude tvoriť prílohu 
nájomnej zmluvy. 

 
- zámer prenájmu nebytového priestoru z dôvodu hodného osobitného zreteľa je od 

28.11.2022 zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit  
 

- prečítal návrh na uznesenie Únia žien Slovenska, Základná organizácia Svit Pod 
Skalkou, Hájová 676/3, 05921 Svit 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       2 poslanci (L. Kalász, I. Zima)   
za návrh:    9 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
     

 
- prečítal návrh na uznesenie Občianske združenie Zábavný súbor SVITTASENIOR, 

Skalná 655/19, 059 21 Svit 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
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za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
 

 
K 19/uz.188-190: Prenájom nebytových priestorov v ISKRA ARÉNE SVIT súp. č. 267 
 
J. Hutník      - o prenájom nebytových priestorov v budove súp. č. 267 – ISKRA ARÉNA SVIT na 

Štefánikovej ulici vo Svite žiadajú: 
Basketbalový klub mládeže - veľká telocvičňa o výmere 845,80 m2, 
rozhodcovská šatňa o výmere 30,37 m2, hospodárska miestnosť (sklad), WC 
a chodba spolu o výmere 59,60 m2, dve šatne vrátane sprchy o výmere spolu 137 
m2, šatňa a sprcha o výmere 88 m2, klubovňa s kanceláriou (VIP) o výmere 87,50 
m2, za účelom zabezpečenia tréningového procesu a zápasov mládežníckych 
družstiev basketbalového klubu, v zmysle harmonogramu, ktorý bude tvoriť prílohu 
nájomnej zmluvy. 
ISKRA SVIT, s.r.o. - veľká telocvičňa o výmere 845,80 m2, rozhodcovská šatňa 
o výmere 30,37 m2, hospodárska miestnosť (sklad), WC a chodba spolu o výmere 
59,60 m2, dve šatne vrátane sprchy o výmere spolu 137 m2, šatňa a sprcha 
o výmere 88 m2, klubovňa s kanceláriou (VIP) o výmere 87,50 m2, za účelom 
zabezpečenia tréningového procesu a zápasov basketbalového klubu, v zmysle 
harmonogramu, ktorý bude tvoriť prílohu nájomnej zmluvy. 
KORASAO s.r.o. - nebytové priestory o výmere 67 m2, za účelom uskladnenia 
nástrojov a skúšok bubnovej show. 

 
- zámer prenájmu nebytového priestoru z dôvodu hodného osobitného zreteľa je od 

28.11.2022 zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit  
 

- prečítal návrh na uznesenie Basketbalový klub mládeže, Štefánikova 267/35, 
05921 Svit 
 

Hlasovanie:         
Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
      

 
- prečítal návrh na uznesenie ISKRA SVIT, s.r.o., Štefánikova 267/35, 059 21 Svit 

 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 

 
- prečítal návrh na uznesenie KORASAO s.r.o., Na Letisko 2088/15, 058 01 Poprad 

 
Hlasovanie:         

Prítomných  11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
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Neprítomní       1 poslanec (I. Zima)   
za návrh:  10 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Jambor, E. 
Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, L. Sako, M. Šramková, I. 
Švagrovská) 
proti návrhu:   0 poslancov      
zdržali sa:       1 poslanec  (M. Hollý) 
      

 
  

 
K 23:                     Interpelácie poslancov 
 

- bez interpelácií 
 
K 24:       Diskusia   
 
 
M. Šramková  - predložila otázku občianky, či by sa nedalo osadiť dopravné zrkadlo na ulici 9. 

mája, k výjazdu z Kukučínovej ulice od  garáži, keď autá  parkujú nie je možné 
vidieť od Sintry na ulicu 9. mája 

 
D. Vojsovičová  - odpovedala, pripomienku posunieme  na správny orgán    
 
M. Šramková  - žiada o vysvetlenie pôvodného zámeru, ktorý hovoril o tom, že ak sa vylúči 

z činnosti každé druhé verejné svietidlo, ušetrí sa, podľa informácii z pracovnej 
porady zhruba 12 tisíc eur. Aká je úspora. Je to otázka na pána Husa. Občania sa 
ozývajú, že sú úseky, kde nesvietia celé série verejného osvietenia, či je to 
porucha a kto za to zodpovedá a prípadne komu majú občania volať  

 
I. Hus  - odpovedal, úspory sú preukázateľné. Porovnávali sa október 2021 a október 

2022, došlo jednoznačne k úspore niekoľko tisíc eur, čo sa týka verejného 
osvetlenia, ale aj celkovo technických služieb. Kontakty sú verejné dostupné na 
stránke mesta, buď prvý kontakt alebo pán Kostroš  

 
D. Vojsovičová  - doplnila, že nie je to porucha, križovatky, priestor pri školách, prechody pre 

chodcov sa  nechávali napojené 
 
I. Hus  - dodal, áno, čo týka priorít, bolo povedané, že sa bude svietiť na križovatkách a na 

predikovaných zariadeniach vrátane škôl. Celé mesto sa kontrolovalo,  robili sa 
korekcie a niektoré lampy sa  ešte vypli, môže sa stať, že niečo nesvieti, ale nie je 
to porucha  

 
D. Vojsovičová  - je to na základe zhodnotenia dopravnej situácie 
 
M. Šramková  - zvyšuje sa počet obyvateľov, v oblasti sídliska a obyvateľom chýba poštová 

schránka aj bankomat, na koho sa majú občania obrátiť, či je to záležitosť mesta 
alebo majú kontaktovať danú poštu  

 
D. Vojsovičová  - myslím, že priamo požiadavku na poštu, ale poštovú schránku zariadi mesto, mali 

sme záujem už niekoľko krát, aby VUBka mala bankomat, aj vkladový, nie len na 
výber, nepodarilo sa to vyriešiť 
 

J. Bobulová  - opýtala sa, či sa nedá uzavrieť dohoda o činnosti s dobrovoľným hasičským 
zborom, ktorý pravidelne v týchto mrazivých dňoch polieva a udržiava klzisko  

 
D. Vojsovičová  - hasičský zbor je dotovaný mestom, prispieva na činnosť, nákup materiál, či 

pohonných hmôt. Nemajú určenú pracovnú náplň, robia dobrovoľnícku činnosť 
 
J. Hutník  - dodal, že zatiaľ je to formou dobrovoľníctva aj vo Svite, musíme pozrieť do 

rozpočtu na rok 2023, či máme finančné prostriedky na tieto veci  
 
D. Vojsovičová  - doplnila, že na dobrovoľný hasičský zbor nie 
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I. Švagrovská - sú to dobrovoľní hasiči, klzisko funguje perfektne dlhodobo a dokonca chodia aj 
Sviťania do Podskalky,  nemysleli sme nejaké horibilné sumy, ale či na nejaký čaj 
alebo niečo 

 
  
D. Vojsovičová  - dajte návrh z čoho, ako, kde, na osobu  
 
M. Jambor  - otázky ohľadom plavárne, ako dopadli rokovania s prezidentom Slovenskej 

plaveckej federácie, či je nejaký výsledok alebo výstup z rokovania, v akom smere 
by nám vedeli pomôcť s energiami 

 
D. Vojsovičová  - odpovedala, je výstup, mesto je v niekoľko mailovej komunikácii, ktorá smerovala 

až na Predsedu vlády na pána Hegera a na splnomocnenca pre šport, pána 
Kučeru, záver je, že v súčasnosti forma pomoci neexistuje. Pretože vláda dala 
možnosť požiadať určité subjekty o dotáciu na energie, pani riaditeľka BP poslala 
žiadosť, ale bolo zistené, že náš Bytový podnik sa uchádzať o dotáciu nemôže. 
Ceny energie sú pod dotovanú hranicu, ktoré platíme za energiu a plyn  

 
J. Hutník  - dotovaná cena za elektrickú energiu je, keď cena presiahne 199 eur za MWh, ale 

vyzmluvnené sú 134 MWh, ktoré sme nepresiahli, išla hore, ale nie rapídne nad 
199. Takže to nepomôžu a pri plyne, keď dosiahne cenu 90 eur, máme  
vyzmluvnené menšie, kúpalisko nemá odber plynu ale odber tepla. A pri teple 
vláda nepomáha 

 
M. Jambor  - široká verejnosť a rodičia sa pýtajú, či platí pôvodná výpoveď mesta, zatvorenie 

plavárne do odvolania 
 
D. Vojsovičová  - poslanci momentálne je to vašich rukách, pretože odobrali ste si čas na 

schválenie rozpočtu.  Dotáciu, ktorá je potrebná na plaváreň, celková suma na rok 
prevádzky, keď to dokážete vykryť, otvárame plaváreň 1.1.2023 bez problémov.  

 
D. Martinková  - opýtala sa na cenu energií,  je 4-násobne vyššia ako bola avizovaná, alebo je 

nižšia, ak sme to nedosiahli  
 
I. Korenková - odpovedal, že nevie konkrétne reagovať, ale pomoc, o ktorej hovoril pán 

prednosta, sa týkala mesiacov august a september 2022 a tie ceny išli rapídne 
hore a v  2023, pôjdu ceny ešte vyššie 

 
D. Vojsovičová  - vyzvala poslancov na odpoveď ako s plavárňou od 1.1. 2023 
 
I. Švagrovská  - opýtala sa hlavnej kontrolórky, ako sú postavení poslanci, či sú zamestnancami 

mesta, a dávať odkiaľ zobrať peniaze v rozpočte na plaváreň. Poslanci majú 
schvaľovať, alebo neschvaľovať 

 
D. Polovková  - odpovedala,  poslanci sú  ako  primátorka, mestský úrad dáva návrhy 
 
D. Vojsovičová  - zobrali ste čas na predloženie návrhu rozpočtu, nekonkretizovali ste, čo bude 

v tom rozpočte, očakávam návrh  
 
D. Martinková  - doplnila, že s rozpočtom sa pracuje, na plaváreň sa našli prostriedky, 30 tisíc eura 

ktoré sú navrhnuté 
 

D. Vojsovičová  - odpovedal,, že je to živý dokument, ktorý momentálne nevieme odhadnúť, 
pretože nemáme stanovenú cenu tepla, a dodávateľom tepla je spoločnosť 
Energochem, ktorý cenu ešte neoznámil 

 
 
I. Švagrovská  - domnieva  sa, že ak poslanci niečo navrhnú a bude  to zle, tak odpoveďou bude: 

poslanci to navrhli 
 - napríklad ako s daňami, dohodli sme sa všetci a mali sme bojkotovať k VZN-ku 
 
D. Vojsovičová  - očakávala som, že toto vás vedie ku zmene rozpočtu, že toto budete riešiť. 

Neriešili ste. Navrhujete, že predložíte zmeny 
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I. Švagrovská  - o  daniach sme sa nebavili, na tom sme sa zhodli 
 
D. Vojsovičová  -  zhodli sme sa na viacerých veciach, ktoré dnes neprešli. Zhodli sme sa aj na 

tom, že rozpočet bude schválený a nemáte pripomienky. Mali ste 
 
I. Švagrovská  - čo sa týka otvorenia plavárne, že počkáme na vyjadrenie poslancov, aj napriek 

tomu, že naše zoskupenie siedmych poslancov bolo proti, tak nie je otvorená  
 
D. Vojsovičová  - pretože som najvyšší štatutár mesta, ktorý zodpovedá za hospodárne a 

nakladanie s finančnými prostriedkami mesta. Dôležité je vyjadrenie Bytového 
podniku, Dozornej rady o tom, aby od januára mali zdroje na vykurovanie  
v bytoch, na vykurovanie v škôlkach a podobne. Otvorenie plavárne v decembri, by 
nebolo hospodárne 

 
I. Švagrovská  - v poriadku, my to akceptujeme, ale len chcem povedať, že v niektorých bodoch 

čakáš naše návrhy, a v niektorých rozhoduješ sama  
 
D. Vojsovičová  - uzavriem tento bod, pani poslankyňa. Keď bude rozpočet, ktorý dáte na 

schvaľovanie, odpoviem pánovi Jamborovi  
 
L. Sako  -  opýtala sa,  kde trénuje naša úspešná mladá plavkyňa, a či sa nemožno 

dohodnúť s jej klubom o dotáciu plavárne 
 
D. Vojsovičová  - odpovedal, neviem, rozprávame o klube GPO Svit, ktorý očakáva dotáciu 

z rozpočtu mesta, ak je plaváreň zatvorená tak zaplatiť si tréningy inde  
 
L. Sako  - opýtala sa prečo policajti nosia materiály poslancom  
 
J. Hutník  - odpovedal, je to zaužívané historicky, že sa k tomu dostanete v ten deň, kedy 

materiály vychádzajú, aby sa nestalo, že nebudete mať včas materiály  
 
L. Sako  - opýtala sa, ak sú posielané materiály emailom, musia byť doručené aj tlačené  
 
D. Vojsovičová  - odpovedala, kto má záujem požiadať o elektronickú verziu, nie je problém. Ide o 

dôverné materiály, využíva sa mestská polícia, ktorá doručí domov na adresu  
 
L. Sako  - opýtala sa, na koho treba smerovať zápisnice z komisií  
 
J. Hutník  - odpovedal,  zápisnice z komisií budú mať tajomníci povinnosť zverejniť na 

stránke mesta, v dokumentoch, kde sú aj zápisnice z Mestského zastupiteľstva, 
kde sú uznesenia, vytvorí sa kolónka zápisnice z komisií  

 
L. Kalász  - v minulosti upozornil na nebezpečné časti na mantinely klziska, či sa  stým niečo 

robilo, alebo v akom je to štádiu 
 
D. Vojsovičová  - súčasný stav klziska plne zodpovedá bezpečnosti,  sú odstránené 
 
L. Kalász - opýtal sa, kto je klzisko zodpovedný 
 
D. Vojsovičová  - odpovedal,  detské ihriská a pieskoviská nemajú správcu, je to vlastnú 

zodpovednosť občanov 
 
D. Vojsovičová  - vrátila sa k téme stanovenie platu primátora, o tom, že primátor robí 24/7 a 365 

dní sa už vracať nebudem a plne to rešpektujem, čo ste povedali. Ale verejnosť 
bola informovaná, že citujem bývalý primátor z tejto sumy, myslí sa plat plus 50 
percentné navýšenie sa primátor mesta každý mesiac dobrovoľne vzdal 
a v prospech fondu primátora čiastky 500 eur aj s odvodmi, čo ročne predstavovalo 
sumu približne 6 tisíc eur, ktoré sa presunuli do rozpočtu mesta a využívali sa na 
podporu činnosti komunít a športovcov. Neviem, kto je administrátor tejto stránky, 
preto verejne vyzývam na zdokladovanie tohto vyhlásenia. Pretože, som dala 
preveriť účtovníctvo mesta, v meste sme nenašli, v účtovníctve, žiadny fond 
primátora, ktorý by bol zriadený, naopak, dala som preveriť aj to, že plat, ktorý 
pánovi primátorovi Škvarekovi odsúhlasený aj s navýšením, bol mu posielaný 
mesačne v plnej výške na jeho osobný účet. Len v roku 2015 sa urobili presuny 
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v položke mzdy management, to znamená primátor na položku repre-fondu 
a z dotácie primátora. To je presne to, čo ste urobili vy, tu vatu z položky 
management mzdy presunuli na dotáciu kultúru a šport bolo za minulého vedenia 
prehodené do repre-fondu a dotácie. Ja som dala spracovať prehľad repre-fondu, 
aby ste videli. Ale keď niekto považoval, že tá dotácia bola tých 20 percent, ktorá 
mohla byť do čiastky 70 percent, tak nedialo sa tak, v tomto momente vidíte a máte 
dotácie z položky primátora, to nie je to, čo dávate dotácie vy ako z komisií ale 
dotácie, ktoré dáva primátor jednotlivým združeniam. máte možnosť vidieť, že za 
roky 2015-2018 pán Škvarek dal dotácie v sume 20 091 eur, čo činí ročný priemer 
50 22 eura. Máte prehľad aj môjho pôsobenia, za moje obdobie, kde boli 
stanovené, dotácie v takej výške ako mi boli v rozpočte odsúhlasené a priemerný 
ročný priemer je 1333 eura.  Ukážem vám aj reprezentačné, lebo to budete 
schvaľovať. 2015-2018 bolo reprezentačné primátora mesta 43 000eur, ročný 
priemer bol 10 000 eur. Za predchádzajúce štyri roky bolo reprezentačné 16 000 
eur s priemerom 4000 eur. Ak administrátor stránky Spolu tvoríme Svit, vie 
o podkladoch, ktoré prezentoval na tejto stránke, poprosím, aby dal informáciu a ja 
okamžite dám preveriť účtovníctvo mesta Svit, kde tieto peniaze mesta boli 
účtované.  

 
 
 
 
K 25:                  Záver 
 
Poznámky:             Súčasťou zápisu z rokovania 1. MsZ je prílohová časť: 
 
                        - k bodom programu: 3,5,6,7,8,9,14,15,16,17,18,19,21 
                          - prezenčná listina 
                         - uznesenie 
                         - výpisy z uznesení 
 
 
 
 
 
 
 
             Ing. Dáša Vojsovičová                                                                         Ing. Ján Hutník 
             primátorka mesta Svit                                                                               prednosta      
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia:      1.   M. Hollý 
 

   2.   L. Kalász 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: 22.12.2022     Iveta Kukurová 


